
Ισίδωρος Μάδης: 
«Η αντιμετώπιση της κλιματικής 
αλλαγής απαιτεί νέες πολιτικές»

σελ. 4σελ. 19

«Αθλητισμός για όλους. 
Εξασφάλιση του δικαιώματος 
της ατομικής αξιοποίησης»
Παρουσίαση του βιβλίου 
του Βασίλη Οικονόμου3o Φόρουμ ΣΠΑΥ

Κυρώθηκε η πράξη εφαρμογής 
της περιοχής «Κάτω Μπαλάνα» 
της Δ.Ε. Παλλήνης

σελ. 14Δήμος Παλλήνης

ΑΠΟΨΕΙΣ 

Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
Τ Η Σ  Α Ν Α Τ Ο Λ Ι Κ Η Σ  Α Τ Τ Ι Κ Η Σ

ΠΕΜΠΤΗ 21 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024
ΕΤΟΣ 26ο - ΑΡ. ΦΥΛΛΟΥ 1.024Η ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

σελ. 7

«Νέοι σε ηλικία 
Πολιτικοί 

και Γυναίκες 
αναδεικνύονται 
στην Ευρώπη»

Γράφει ο
Νεκτάριος Καλαντζής σελ. 10

Δήμος Μαραθώνος

σελ. 8-9Δήμος Ραφήνας-Πικερμίου

Πολιτική «δίωξη»
 υπαλλήλου με 
απόφαση 
της Δημάρχου 
Δήμητρας Τσεβά

«Επιχειρηματική 
Ιδέα και 

Έρευνα αγοράς»
Γράφει η
Μαρία (Μαρλέν) Βυτινίδου σελ. 12-13

Γράφει ο
Θωμάς Καλαμπόκης σελ. 16-17

«Ομοφυλόφιλων 
γάμος

 το ανάγνωσμα»

Προσφυγή 
Παπουτσή στην 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση 
για την επιβολή του τέλους 
απαλλοτρίωσης

σελ. 14«Σύγχρονη Πολιτεία 
- Συνεργασία Ενεργών Πολιτών»

«Πολεοδόμηση 
ΖΑΑ Πικερμίου: 
Με ψέματα πορεύτηκε 
το δίδυμο Τσεβά-Ξηντάρα, 
με ψέματα συνεχίζει»

Η Στήλη 
του Αρτέμιου

Γράφει ο
Δήμητρης Πνευματικάτος σελ. 15
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Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ: 
Γ. ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ ΜΟΝ ΙΚΕ

ΕΚΔΟΤΗΣ-ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΚΤΗΣ  
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ

ΕΚΤΥΠΩΣΗ: 
NIKH ΕΚΔΟΤΙΚΗ Α.Ε.

ΔΙΑΝΟΜΗ: 
ΕΛΕΝΗ ΒΛΑΧΟΥ

WEB DESIGNER: 
PROSPETTIVA SRL

ΕΔΡΑ: 
Δ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ 6 

Τ.Κ. 190 05 NEA MAΚΡΗ 
ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Ενημερώνουμε τους αναγνώστες και
τους επαγγελματίες ότι τα ονόματα όλων 

των συνεργατών της εφημερίδας 
«Ο ΔΗΜΟΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ»

αναγράφονται στην ταυτότητά της.
ΜΟΝΟ οι συνεργάτες της επιχείρησης που 

αναγράφονται στην ταυτότητα της εφημερίδας
είναι ΝΟΜΙΜΟΙ εκπρόσωποί της.

E-MAIL:

info@dimotisnews.gr

www.dimotisnews.gr
WEBSITE:

2294155014
ΤΗΛΕΦΩΝΑ:

6977232183

Για τα κείμενα που εμπεριέχονται στις 
διαφημιστικές καταχωρήσεις που φιλο-
ξενούνται στον ΔΗΜΟΤΗ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟ-
ΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ αποκλειστικά και μό-
νο υπεύθυνοι είναι οι διαφημιζόμενοι 
και σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
θεωρηθεί υπεύθυνη η εφημερίδα μας.
Το ίδιο ακριβώς ισχύει και με τα ενυ-
πόγραφα άρθρα - απόψεις, για τα οποία 
αποκλειστικά και μόνο υπεύθυνοι είναι 
οι αρθρογράφοι και σε καμία περίπτω-
ση δεν μπορεί να θεωρηθεί υπεύθυνη η 
εφημερίδα μας.

Εκ της διευθύνσεως

Για Ιδιώτες: 50€

Για Συλλόγους: 100€

Για Δημόσιες
Υπηρεσίες: 200€

MEDIA

Το κανάλι AtticaNewsTV ξανά κοντά σας...

Εγκρίθηκε ΟΜΟΦΩΝΑ 
ο Διοικητικός και Οικονομικός 
Απολογισμός της Ε.Δ.Ι.Π.Τ.

Από τον ερχόμενο μήνα, τον Απρί-
λιο του 2024, το κανάλι μας 
AtticaNewsTV ξανά κοντά σας με 

ζωντανές και μαγνητοσκοπημένες εκπο-
μπές σε YouTube και Facebook.
Συγκεκριμένα, την Τρίτη 2 Απριλίου πρε-
μιέρα κάνει η εκπομπή με τίτλο «Σε… ΠΡΩ-
ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΟ», μια εκπομπή επικαιρότητας 
που θα προβάλλεται κάθε Τρίτη και Πέμπτη 
στις 15:00 και θα παρουσιάζει ο Δημοσιο-
γράφος - Εκδότης, Γιάννης Κοντογεώργος 
και η οποία θα φιλοξενεί προσωπικότητες, απ’ 
όλους τους χώρους (πολιτικό -κυρίως-, οικο-
νομικό, κοινωνικό, πολιτιστικό, αθλητικό κ.α.).
Σύντομα θα είμαστε στην ευχάριστη θέση ν’ 
ανακοινώσουμε το πλήρες πρόγραμμα λει-
τουργίας του καναλιού μας. 
Γίνετε δωρεάν συνδρομητές -subscribers- 
για να είσαστε πάντα ενημερωμένοι.
Το κανάλι μας AtticaNewsTV ήρθε για να 
μείνει!

Γράφει ο 
Γιάννης 
Κοντογεώργος
Δημοσιογράφος 
Εκδότης

Σε πολύ καλό κλίμα πραγματοποιήθηκε 
τη Δευτέρα 11 Μαρτίου 2024 η ετήσια 
τακτική απολογιστική Γενική Συνέλευση 

της Ένωσης Δημοσιογράφων Ιδιοκτητών Περι-
οδικού Τύπου (ΕΔΙΠΤ) με πρόεδρο τον Δημή-
τρη Ρούσση, γραμματέα τον Σπύρο Ρουφογάλη 
και ψηφολέκτη τον Νίκο Ζαπαντιώτη.

Η Πρόεδρος της ΕΔΙΠΤ Πέννυ Καλύβα ενημέ-
ρωσε τους παρευρισκόμενους για τις δράσεις 
του Δ.Σ. το προηγούμενο έτος, καθώς και για 
τους νέους στόχους το 2024.
Στη συνέχεια, η Ταμίας της ΕΔΙΠΤ Ελένη Παπα-
δημητρίου παρουσίασε τον οικονομικό απολο-
γισμό της Ένωσης για το 2023, ο οποίος εγκρί-

θηκε ομόφωνα και ακολούθως ψηφίστηκε ο 

προϋπολογισμός για το 2024.

Ακολούθησε γόνιμος και εποικοδομητικός διά-

λογος, ενώ ακούστηκαν προτάσεις από τα μέλη 

της Γενικής Συνέλευσης, τις οποίες το Διοικητικό 

Συμβούλιο δεσμεύτηκε να μελετήσει.
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ΕΥΔΑΠ: Προτεραιότητα σε καθαρό  
πόσιμο νερό σε περιβάλλον προκλήσεων

Η πρόσβαση σε ασφαλές, καθαρό και πόσιμο 
νερό μπορεί για τους περισσότερους αν-
θρώπους να θεωρείται δεδομένη, ωστό-

σο για ένα σημαντικό ποσοστό του πληθυσμού 
στον κόσμο, δεν είναι ένα αυτονόητο προνόμιο. 
Ο ΟΗΕ έχει εντάξει μεταξύ των ανθρωπίνων δι-
καιωμάτων, το δικαίωμα του ανθρώπου να έχει 
πρόσβαση σε καθαρό, πόσιμο νερό. Άλλωστε, ο 
ανθρώπινος οργανισμός αποτελείται στο μεγα-
λύτερο μέρος του από νερό και συγκεκριμένα τα 
2/3 του σώματός μας και το 75% του εγκεφά-
λου μας. Χωρίς τροφή μπορούμε να επιβιώσου-
με για αρκετές εβδομάδες, χωρίς νερό, ωστόσο, 
δεν μπορούμε.

Τα παραπάνω δεδομένα αποδεικνύουν πως η 
ανάγκη διαφύλαξης του, τεράστιας αξίας, φυ-
σικού αγαθού εξελίσσεται σε απόλυτη προτε-
ραιότητα, ειδικά εν μέσω των σημαντικών προ-
κλήσεων που αντιμετωπίζει ο πλανήτης μας, με 
κυριότερη όλων, την κλιματική αλλαγή, οι συνέ-
πειες της οποίας είναι ήδη ορατές στο φυσικό και 
στο υδάτινο περιβάλλον. Την ίδια στιγμή μάλιστα, 
που η διαρκώς ανοδική ζήτηση, λόγω της αύξη-
σης του παγκόσμιου πληθυσμού έχει επιδρά-
σει καταλυτικά στην ποσότητα και την ποιότητα 
των διαθέσιμων υδάτινων πόρων παγκοσμίως, 
κι ενώ τα αποθέματα εξαντλούνται πιο γρήγορα 
από ό,τι ανανεώνονται, καθώς δεν γίνεται πάντα 
σωστή διαχείρισή τους.

Στο πλαίσιο αυτό, ο ρόλος της ΕΥΔΑΠ, η οποία 
τροφοδοτεί με νερό 4,4 εκατ. καταναλωτές, ανα-
δεικνύεται, κρίσιμος, με την εταιρεία να εξελίσ-
σεται σε έναν περιφερειακό και εθνικό ηγέτη 
στον τομέα διαχείρισης φυσικών πόρων. Η Εται-
ρεία έχοντας δημιουργήσει έναν διευρυμένο κύ-
κλο δραστηριότητας, ανταποδίδοντας σημαντικά 
οφέλη στην κοινωνία, επενδύει στο μέλλον και 
τις προκλήσεις που φέρνει μαζί του: με στόχο να 

συνεχίσει να αποδίδει πολλαπλάσια πίσω στην 
κοινωνία, το πιο σημαντικό της «κεφάλαιο», την 
εμπιστοσύνη των καταναλωτών και παράλληλα 
να συμβάλλει, σε έναν κόσμο με καθαρό νερό, 
ασφαλές για τις επόμενες γενιές.

Στα επιτεύγματά της, «μετρά» ήδη τον επιτυχημέ-
νο συνδυασμό, του ποιοτικού αλλά παράλληλα 
προσιτού σε τιμή νερού, που παρέχει στους κα-
ταναλωτές. Άλλωστε, το νερό με το οποίο τροφο-
δοτεί η ΕΥΔΑΠ την Αθήνα αποτελεί ένα από τα 
πιο ποιοτικά της Ευρώπης. Είναι ενδεικτικό πως 
ο φορέας European Benchmarking Cooperation, 
κατά τη διεθνή αξιολόγηση εταιρειών ύδρευσης 
που διενήργησε, βαθμολόγησε το νερό της ΕΥ-
ΔΑΠ με 99,7%, για την ποιότητά του, τιμή υψη-
λότερη από τον μέσο όρο των βαθμολογιών 
μεταξύ των εταιρειών ύδρευσης της Δυτικής Ευ-
ρώπης.  Οι διακρίσεις για το νερό της ΕΥΔΑΠ 
δεν σταματούν εδώ: Το Urban Water Atlas for 
Europe που εκδίδεται από την Ευρωπαϊκή Ένω-
ση, βαθμολόγησε με άριστα 10 την ποιότητα του 
πόσιμου νερού της Αθήνας, αποδεικνύοντας 
ακόμα μία φορά, την ανωτερότητα της ποιότητας 
του νερού που πίνουν οι κάτοικοι της Αττικής. 

Το υψηλής ποιότητας νερό της ΕΥΔΑΠ, ξεκινάει 
από τις πηγές της, οι οποίες βρίσκονται σε αγνές 
περιοχές, απαλλαγμένες από γεωργική και βιο-
μηχανική δραστηριότητα και φθάνει με ασφάλεια 
έως και τις βρύσες μας. Η δέσμευσή της να συνε-
χίσει να παρέχει υψηλής ποιότητας νερό, αποτυ-
πώνεται μέσα από την αδιάκοπη παρακολούθησή 
του, τόσο του ακατέργαστου, όσο και του πόσι-
μου, 7 μέρες εβδομάδα και 365 μέρες τον χρό-
νο σε περισσότερα από 1.000 σημεία ποιοτικού 
ελέγχου, με τη χρήση καινοτόμων τεχνολογιών.

Προσηλωμένη στην αποστολή, να συνεχίσει να 
παρέχει στους καταναλωτές ανθεκτικές υποδο-

μές καθώς και υψηλού επιπέδου και σε χαμηλό 
κόστος υπηρεσίες, με το βλέμμα στραμμένο στο 
μέλλον, η ΕΥΔΑΠ υλοποιεί επενδύσεις σε όλο το 
φάσμα του κύκλου του νερού, οι οποίες φτάνουν 
τα 2 δισ. ευρώ. Παράλληλα, καθιερώνεται ως κο-
ρυφαίος ευρωπαϊκός οργανισμός στην προστα-
σία και διαχείριση υδάτινων πόρων, αναπτύσσο-
ντας και μεταφέροντας παράλληλα τεχνογνωσία 
σε όλη την Ελλάδα, ως εταιρεία - πρότυπο βιώ-
σιμης ανάπτυξης.

Στο πλαίσιο αυτό, παίρνει «σάρκα και οστά» και 
ένα έργο υψίστης σημασίας για τους κατοίκους 
της Ανατολικής Αττικής, το οποίο έρχεται να δώ-
σει οριστική λύση στο χρόνιο πρόβλημα διάθε-
σης των αστικών λυμάτων της περιοχής, σε πλή-
ρη εναρμόνιση με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο. Τα 
οφέλη που θα προκύψουν από το μεγαλόπνοο 

έργο υποδομών, που αποτελεί τη μεγαλύτερη 
επένδυση της ΕΥΔΑΠ, εκτείνονται σε πολλα-
πλά πεδία, όπως είναι η προστασία της δημόσι-
ας υγείας, η αειφόρος ανάπτυξη, η προστασία του 
φυσικού περιβάλλοντος, η ενίσχυση της απασχό-
λησης καθώς και η οικονομική ανάπτυξη στην 
ευρύτερη περιοχή.

Ως οργανισμός που διέρχεται μέσα από ένα δυ-
ναμικό μετασχηματισμό, κατακτώντας ένα ρόλο 
«μοντέλου» στη διαχείριση των φυσικών πόρων 
και του νερού, η ΕΥΔΑΠ παραμένει πιστή στη δέ-
σμευσή της να κάνει πράξη την αποστολή της και 
να παρέχει καθαρό νερό σε όλους.

Για όλα τα παραπάνω, έχουμε κάθε λόγο στις 
22 Μαρτίου να γιορτάζουμε το ποιοτικότερο νε-
ρό της Ευρώπης!

Κανάλι περιοχής Δελφών

Φράγμα Ευήνου
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«Αθλητισμός για όλους - Εξασφάλιση του 
δικαιώματος της ατομικής αξιοποίησης»
Στην κατάμεστη αίθουσα του ξενοδοχείου Divani Caravel 

παρουσιάστηκε το βιβλίο «Αθλητισμός για όλους - εξα-
σφάλιση του δικαιώματος της ατομικής αξιοποίησης» του 

Βουλευτή ΝΔ Ανατολικής Αττικής και Διδάκτορα του Πανεπι-
στημίου Πελοποννήσου, Βασίλη Οικονόμου.
Η δημοσιογράφος Κέλλυ Κοντογεώργη, συντόνισε τους αξιόλο-
γους ομιλητές, η οποίοι εξήραν το βιβλίο για τις αναλύσεις και 
τις προτάσεις του για την ανάπτυξη του κινήματος «Αθλητισμός 
για όλους».
Ειδικά ο Αναπληρωτής Υπουργός Αθλητισμού Γιάννης Βρούτσης 
τόνισε ότι στον νέο νόμο για τον αθλητισμό θα ενσωματώσει προ-
τάσεις που ο συγγραφέας κατέθεσε μέσα στο βιβλίο. Για το βι-
βλίο μίλησαν ακόμα ο Υπουργός Επικρατείας, Άκης Σκέρτζος, ο 
Πρύτανης του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου, Θανάσης Κατσής, 
ο Πρόεδρος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, Δημήτρης Βερ-
βεσός και ο καθηγητής Αθλητικού Δικαίου, Δημήτρης Παναγιω-
τόπουλος.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους Υπουργοί, Βουλευ-
τές, Δήμαρχοι, εκπρόσωποι της Περιφέρειας Αττικής, παράγοντες 
του αθλητισμού και καθηγητές των Πανεπιστημίων. Ειδικότερα 
παρευρέθηκαν οι Υπουργοί Επικρατείας, Στ. Παπασταύρου και Μ. 
Βορίδης, οι Υφυπουργοί Εργασίας, Β. Σπανάκης και Εξωτερικών, 
Γ. Κώτσηρας, ο Γραμματέας της Κ.Ο. της Ν.Δ., Στ. Καλαφάτης και 

οι Βουλευτές της Ν.Δ, Δ. Αβραμόπουλος, Π. Θεοδωρικάκος, Χ. 
Αθανασίου, Αθ. Παπαθανασίου, Στ. Παπασωτηρίου, Χρ. Κέλ-
λας, Χρ. Μπουκώρος, Ασ. Σκόνδρα, Γ. Κώτσος, Β. Γιόγιακας, 
Γ. Στύλιος, Ιάσων Φωτήλας, Μαρ. Σουκούλη, Γ. Αδριανός, Νε-
οκλ. Κρητικός, Περ. Μαντάς, Μιλτ. Χρυσομάλλης, Διον. Ακτύ-
πης, Μ. Κόνσολας, Β. Λιάκος, Α. Καββάδας, Ν. Μηταράκης, Δ. 
Κυριαζίδης.
Ακόμα παρευρέθηκαν οι Βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, Γ. Καραμέρος 
και Γ. Γαβρήλος και ο Βουλευτής του ΠΑΣΟΚ Γ. Τσίμαρης, καθώς 
και ο Ειδικός Γραμματέας της Βουλής Β. Μπαγιώκος.
Παρευρέθηκαν οι Δήμαρχοι Αχαρνών, Στ. Βρεττός, Διονύσου, Κ. 
Μαϊχόσογλου, Μαρκοπούλου, Κ. Αλαγιάννης, η Αντιπεριφερει-
άρχης Ανατολικής Αττικής, Β. Καβαλάρη, ο Πρόεδρος της Ανα-
πτυξιακής Εταιρείας Περιφέρειας Αττικής, Ν. Παπαγεωργίου, η 
Περιφερειακή Σύμβουλος Αττικής, Αθ. Κωνσταντέλλου και πολ-
λοί αντιδήμαρχοι και δημοτικοί σύμβουλοι, καθώς και το μέλος της 
Πολιτικής Επιτροπής της Ν.Δ. Όλγα Μαγγανά.
Παρευρέθηκαν, επίσης, ο Διοικητής της 6ης ΥΠΕ, Γ. Καρβέλης, 
οι Υποδιοικητές της 1ης ΥΠΕ Γ. Νταβώνη, Μαρ. Οικονόμου, η 
Υποδιοικητής της 2ης ΥΠΕ, Μ. Δίπλα, ο Διοικητής του Γενικού 
Νοσοκομείου «Αγία Όλγα», Χρ. Τσάμης και η Αναπληρώτρια Δι-
οικήτρια, Α. Καλογιάννη.



Ε Κ Π Α Ι Δ Ε Υ Τ Ι Κ Ο Σ  Ο Μ Ι Λ Ο Σ

https://prooptikiedu.com www.instagram.com/prooptikiedu/

ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ:
Σπηλαίου Πάνος 10, Τηλ. 22940 67757

ΠΙΚΕΡΜΙ:
Αγίου Χριστοφόρου 15, Τηλ. 210 6036096

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ:
Λ. Μαραθώνος & Καφετζή, Τηλ. 22943 04036
Καφετζή & Δημητριάδη γωνία, Τηλ. 22940 91119

ΡΑΦΗΝΑ:
Λεωφόρος Φλέμινγκ 40-42, Τηλ. 22940 26060

www.facebook.com/omilosprooptiki (Μαραθώνας - Νέα Μάκρη) www.facebook.com/PROOPTIKIeducation (Ραφήνα - Πικέρμι)

ΣΕΜΙΝΑΡΙΟ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΟΥ 
ΠΡΟΣΑΝΑΤΟΛΙΣΜΟΥ 2024

«Υπάρχουν Επαγγέλματα του Μέλλοντος;»
«Ποιες εξειδικεύσεις μου ανοίγουν δρόμους στη μελλοντική 
   αγορά εργασίας;»
«Πόση ώρα μπορεί να έχει το κινητό ανοιχτό μεσοβδόμαδα;»
«Γιατί δεν πρέπει να κλείσω τα social media μου όταν δίνω 
   Πανελλήνιες;»
«Μπορώ και να διαβάζω και να βγαίνω;»

Το σεμινάριο θα πραγματοποιηθεί το Κυριακή 7 Απριλίου 2024 και ώρα 10.30 στο Σινεμά Αλίκη, στο 
Αθλητικό και Πολιτιστικό Πάρκο Νέας Μάκρης.
Το διαδραστικό σεμινάριο έχει σκοπό να σας ενημερώσει για όλες τις νέες αλλαγές που συντελούνται 
καθημερινά στην αγορά εργασίας και τις επιστήμες, ώστε να επιλέξουμε με σωστό τρόπο τις σπουδές 
μας.Παράλληλα, παρουσιάζονται οι ευκαιρίες που μας προσφέρει το σύστημα του Λυκείου αλλά και 
γενικότερα αναλύονται οι ευκαιρίες για σπουδές στην Ελλάδα και το εξωτερικό. Τέλος, αντλώντας δε-
δομένα από την επιστημονική μέθοδο της επιστημονικής ομάδας της LABORA για την αποδοτική με-
λέτη, οι μαθητές και οι γονείς έχουν την ευκαιρία να ακούσουν νέους τρόπους επικοινωνίας αλλά και 
αποτελεσματικής διαχείρισης χρόνου και μελέτης. 

Στο διαδραστικό σεμινάριο θα αναλυθούν τα εξής:
• Η αγοράς εργασίας και τα νέα δεδομένα στα επαγγέλματα με την ταχύτατη εξέλιξη της Τεχνολογίας.
• Εξειδικεύσεις και Επαγγέλματα της νέας εποχής (συνδυασμένα με σχολές του Μηχανογραφικού).
• Πώς επιλέγω σπουδές με βάση τις κλίσεις και τις δεξιότητες μου;
• Το νέο Λύκειο, οι εναλλακτικές επιλογές και τα Πεδία.
• Μπορώ να έχω και social media και να περάσω στις Πανελλήνιες;
• Κινητό και μελέτη: Μια σχέση που θέλει “άλλον” τρόπο.
• Με ποιο τρόπο μαθαίνω καλύτερα και γρηγορότερα;
• Μπορεί ο γονιός να μας βοηθήσει να βάλουμε σε πρόγραμμα τη ζωή μας;

Ε Κ Π Α Ι Δ Ε Υ Τ Ι Κ Ο Σ  Ο Μ Ι Λ Ο Σ

Μετά το τέλος του σεμιναρίου, θα μπορείτε να συνομιλήσετε 
με τον Κωνσταντίνο Κότιο και να επιλύσετε απορίες 

για θέματα επαγγελματικού προσανατολισμού.

Η ΕΙΣΌΔΌΣ ΕΙΝΑΙ ΕΛΕΥΘΕΡΗ

Τα Φροντιστήρια Προοπτική στα πλαίσια της έγκαιρης και έγκυρης ενημέρωσης των 
μαθητών και των γονέων τους διοργανώνει για μία ακόμη χρονιά σεμινάριο επαγγελ-
ματικού προσανατολισμού με τίτλο: 

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΑ ΜΕ ΜΕΛΛΌΝ ΚΑΙ ΑΠΌΔΌΤΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ
σε συνεργασία με την επιστημονική ομάδα της LABORA Σύμβουλοι Εκπαίδευσης 
(www.labora.gr). 
Όμιλητής του σεμιναρίου είναι ο Δρ. Κότιος Κωνσταντίνος, Σύμβουλος Εκπαίδευσης 
και Καριέρας, συγγραφέας και ιδρυτής της LABORA.
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ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΦΛΟΓΑ

Στην Αφετηρία του 
Αυθεντικού Μαραθωνίου 
στις 26 Απριλίου

Εδώ και μερικές μέρες «κυκλοφο-
ρεί» ότι θα μπει ή έχει μπει και δεν το 
έχουμε νιώσει ακόμα «δημοτικό χα-

ράτσι» 3,5 ευρώ ανά τετραγωνικό το χρό-
νο, για την αγορά όπως λένε, οικοπέδων 
για «κοινωφελείς σκοπούς».

Ωραία δικαιολογία, ποιος άραγε μπορεί να 
πει εύκολα όχι;;;
Μια φορά κι έναν καιρό στο όχι και τόσο μα-
κρινό 2011….
Θυμίζω λοιπόν σε αυτούς που είναι στην Δη-
μοτική Αρχή και το ξεχνάνε ή δεν θέλουν να 
το θυμηθούν ότι το 2011 με την υπ. αριθμ. 
424/2011 απόφαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου, έγινε αύξηση δημοτικών τελών 
3% «…για την κάλυψη των αναγκών των 28 
σχολείων του Δήμου μας,….», όπως αναφέ-
ρεται σε αυτήν.
Μέχρι σήμερα, κανείς από τον Δήμο, αν και 
οι προσπάθειες να δοθούν τα χρήματα από 
Συλλόγους Γονέων και την Ένωση Γονέων 
ήταν και είναι επανειλημμένες δεν έχει απο-
δοθεί ούτε ευρώ.
Πάμε τώρα για ένα εύκολο μάθημα μαθημα-
τικών για να έχουμε όλοι μια εικόνα για τι 
ποσά μιλάμε.
Το 2014, εισπράχθηκαν από δημοτικά τέλη 
5.228.091,76 ευρώ και το 3% που αναλο-
γεί στα σχολεία ήταν 156.842,75 ευρώ για 

εκείνο το έτος.
Ας θεωρήσουμε λοιπόν «συγκρατημένα» ότι 
τα μέσα έσοδα από δημοτικά τέλη ανά έτος 
του Δήμου είναι περίπου 5.000.000 ευρώ, 
άρα 150.000 ευρώ ανά έτος επί 13 χρόνια 
(2011-2023) που ΔΕΝ αποδίδονται, μας 

κάνει 1.950.000 ευρώ.
ΝΑΙ καλά διαβάσατε, σχεδόν 2.000.000 ευ-
ρώ από φόρο για τα σχολεία που δεν πήγε 
ΠΟΤΕ στα σχολεία.
Το παραμύθι συνεχίζεται…. Το 2015 στο 
Δημοτικό Συμβούλιο στις 03/11/2015, στο 
θέμα 08 και 19 γίνεται προσπάθεια να ξανα-
γίνει αύξηση Δημοτικών Τελών ΠΑΛΙ για τα 
σχολεία, αλλά λόγω των πολύ έντονων αντι-
δράσεων των Συλλόγων Γονέων και των εκ-
προσώπων τους εντός του συγκεκριμένου 
Δημοτικού Συμβουλίου η αύξηση αυτή στα 
Δημοτικά Τέλη ΔΕΝ εφαρμόστηκε. Είχα την 
τύχη και την τιμή να συμμετάσχω και εγώ σε 
αυτές τις αντιδράσεις.

Ερχόμαστε λοιπόν στο τέλος του παραμυ-
θιού, δηλαδή στο σήμερα.
Όπως εγώ λοιπόν θυμάμαι όλη αυτή την 
ιστορία, σίγουρα την θυμάται και πάνω από 
το 50% του σημερινού Δημοτικού Συμβου-
λίου που ήταν και τότε στα πράγματα, συμπο-

λίτευση ή αντιπολίτευση.
Ας μας απαντήσει ο κος Δήμαρχος ή ο Αντι-
δήμαρχος Παιδείας ή όποιος νομίζει ότι έχει 
την απάντηση, που πήγαν όλα αυτά τα χρή-
ματα ;;;
Οι απαντήσεις που έχω ακούσει μέχρι σή-
μερα:
Α) «Ναι… αλλά πληρώνουμε το πετρέλαιο, το 
τηλέφωνο, το ρεύμα, το νερό…», γιατί κύρι-
οι και κυρίες της Δημοτικής Αρχής, πριν την 
εφαρμογή της αύξησης δεν τα πληρώνατε;;;
Β) «Ναι… αλλά δεν λείπει τίποτα από τα σχο-
λεία», κύριοι και κυρίες της Δημοτικής Αρ-
χής, μάλλον ΔΕΝ γνωρίζεται την κατάσταση 
των σχολείων στον Δήμο μας. Ενδεικτικό 

παράδειγμα της σοβαρής έλλειψης πόρων 
είναι τα νηπιαγωγεία και τα Δημοτικά του 
Δήμου που ζητάνε από τους Γονείς δεσμί-
δες χαρτιού Α4 και υλικά.
Γ) «Ναι … αλλά ότι μας ζητάνε το δίνουμε», 
όσο για αυτό όσοι έχουν επαφή με την σχο-

λική κοινότητα θα γελάσουν.
Σταματάω κάπου εδώ γιατί οι δικαιολογίες 
είναι για γέλια και για κλάματα. ΔΕΝ υπάρ-
χουν δικαιολογίες για την μη απόδοση αυ-
τών των χρημάτων που τα έχουν πληρώσει 
οι Δημότες για τα σχολεία των παιδιών τους.
Ολοκληρώνοντας λοιπόν το παραμύθι, θα 
έλεγα ότι πριν η Δημοτική Αρχή κάνει κάτι 
τέτοιο ΠΑΛΙ, με δικαιολογία αυτή τη φορά 
την απόκτηση εκτάσεων για «κοινωφελείς 
χώρους», θα πρέπει πρώτα να αποδώσει τα 
χρήματα που όφειλε να έχει δώσει στα σχο-
λεία μέχρι σήμερα, από την προηγούμενη 
αύξηση Δημοτικών Τελών.
Και ζήσαν αυτοί καλά κι εμείς χειρότερα!
Αγαπητέ Δήμαρχε και Δημοτικοί Σύμβουλοι, 
αν θέλετε πραγματικά να βρείτε εκτάσεις για 
«κοινωφελείς σκοπούς» ΜΗΝ ΚΑΝΕΤΕ ΠΑ-
ΤΕΝΤΕΣ!!!
Η λύση είναι μία: ΠΡΟΧΩΡΗΣΤΕ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ 
ΠΟΛΗΣ!!!
Ελπίζω να μην κούρασα.
Ευχαριστώ για τον χρόνο σας.

Αγαπητέ Δήμαρχε, καλό το Παραμύθι… 
αλλά δεν έχει δράκο!!!

Γράφει ο 
Γιώργος 
Ψαρομμάτης
π. Πρόεδρος Ένωσης Γονέων 
Δήμου Μαραθώνος, π. Μέλος 
Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας Δήμου Μαραθώνος

  Αγαπητέ Δήμαρχε και Δημοτικοί Σύμβουλοι, αν 
θέλετε πραγματικά να βρείτε εκτάσεις για «κοινωφελείς 

σκοπούς» ΜΗΝ ΚΑΝΕΤΕ ΠΑΤΕΝΤΕΣ!!! 

Η αντίστροφη μέτρηση για τους Ολυμπιακούς 
Αγώνες του Παρισιού έχει αρχίσει και η Ολυ-
μπιακή Φλόγα θα περάσει και από τον Δήμο 

Μαραθώνα στο ταξίδι της ως τη γαλλική πρωτεύουσα. 
Συγκεκριμένα, η Φλόγα θα έχει ως σταθμό της την Αφε-
τηρία του Αυθεντικού Μαραθωνίου, την Παρασκευή 26 
Απριλίου 2024, λίγο πριν, μέσω Σουνίου, τερματίσει 
τη διαδρομή της στο Καλλιμάρμαρο, όπου θα γίνει και η 
παράδοσή της στους διοργανωτές. Στη Γαλλία θα φτά-
σει ακτοπλοϊκώς, με το ιστορικό τρικάταρτο ιστιοφόρο 
Belem να ξεκινά από τον Πειραιά και να δένει στο λι-
μάνι της Μασσαλίας. Να σημειώσουμε ότι το παρθενικό 
ταξίδι του Belem έγινε το 1896, χρονιά τέλεσης στην 
Αθήνα των πρώτων Ολυμπιακών Αγώνων της σύγχρο-
νης εποχής.
Η Ολυμπιακή Φλόγα θα ταξιδέψει στην Ελλάδα από τις 
16 έως τις 26 Απριλίου, στη μεγαλύτερη λαμπαδηδρο-
μία που έχει γίνει ποτέ στη χώρα μας, με εξαίρεση τους 

Αγώνες της Αθήνας. Ο πρώτος λαμπαδηδρόμος, ο χρυ-

σός Ολυμπιονίκης της Κωπηλασίας, Στέφανος Ντούσκος 

θα ξεκινήσει, φυσικά, από την Αρχαία Ολυμπία. Στη συ-

νέχεια, περίπου 600 λαμπαδηδρόμοι, θα διανύσουν σε 

11 ημέρες 5.000 χιλιόμετρα, μεταφέροντας τη Φλόγα 

σε δεκάδες σημεία πολιτιστικού, αρχαιολογικού αλλά και 

τουριστικού ενδιαφέροντος, από την Κέρκυρα ως το Κα-

στελόριζο κι από την Κρήτη ως την Αλεξανδρούπολη. Τε-

λευταίος λαμπαδηδρόμος θα είναι ο αργυρός Ολυμπιονί-

κης της Εθνικής Πόλο, Γιάννης Φουντούλης.

Πρόκειται για ένα συμβολικό ταξίδι στις ρίζες του αθλη-

τικού ιδεώδους και του Ολυμπιακού κινήματος, αλλά κι 

ένας φόρος τιμής στην παραδοσιακή ελληνογαλλική φι-

λία και συμπόρευση των δύο λαών μέσα στο χρόνο, με 

βάση κοινές αρχές και αξίες. Είναι ένα γεγονός που θα 

τύχει παγκόσμιας τηλεοπτικής μετάδοσης.



ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Προσφυγή Παπουτσή στην Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση για την επιβολή του τέλους 
απαλλοτρίωσης
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«Αγαπητοί συνδημότες,
Στις 29 Φεβρουαρίου 2024 καταθέσαμε προσφυ-
γή έναντι της 31ης αποφάσεως που με πλειοψηφία 

έβγαλε το δημοτικό συμβούλιο της 14ης Φεβρουαρίου σχετικά 
με την αύξηση των τελών, προκειμένου ο Δήμος να προχωρή-
σει σε απαλλοτριώσεις εκτάσεων. Η πλειοψηφία έλαβε αυτή την 
απόφαση χωρίς να έχει εκπονηθεί κάποια μελέτη από την δημο-
τική αρχή και χωρίς να ξέρουμε, όταν ήρθε προς ψήφιση αυτή η 
πρόταση, ποιους σκοπούς εξυπηρετεί η απαλλοτρίωση της κάθε 
έκτασης. Προφανώς αυτό δε μας προκαλεί καμία έκπληξη, κα-
θώς γνωρίζουμε την συνήθη πρακτική του δημάρχου Στέργιου 
Τσίρκα να ψηφίζονται μέτρα και αποφάσεις χωρίς μελέτη, χωρίς 
να υπάρχει ένα υποτυπώδες οικονομοτεχνικό πλάνο. 
Είναι αυτονόητο πως ο Δήμος μας δε μπορεί να πάει μπροστά 
έτσι, κι ΕΜΕΙΣ δεν θα μπορούσαμε να μείνουμε αμέτοχοι και ν’ 
αφήσουμε τους συνδημότες μας στο έλεος μιας δημοτικής αρχής 
που αποφασίζει και διατάσσει χωρίς βούληση και σχέδιο, λει-
τουργώντας με  πρακτικές περασμένων δεκαετιών.
Σήμερα όμως είμαστε στο 2024, όποτε ΕΜΕΙΣ:
Προσφεύγουμε στο Τμήμα Εποπτείας ΟΤΑ της Αποκεντρωμέ-
νης Διοίκησης Αττικής της με αριθμό 31/2023 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Μαραθώνος, με την οποία 
ψηφίστηκε κατά πλειοψηφία το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
του Δ.Σ. της 15ης/2/2024, «Περί λήψης απόφασης για την επι-
βολή και τον καθορισμό ειδικού ανταποδοτικού τέλους απαλλο-
τρίωσης» αρ.18 παρ.5 του Ν.3870/2010 και του Ν.3463/06, 
μεταξύ άλλων, για τους εξής λόγους που αναφέρονται παρακάτω:
- Επειδή δεν έχουν τηρηθεί αρχικώς οι τυπικές διαδικασίες για την 
λήψη της απόφασης επιβολής ανταποδοτικών τελών απαλλοτρί-
ωσης, καθώς η πρόταση δεν συνοδευόταν από όλα τα απαραίτητα 
έγγραφα και εισηγήσεις. 
- Επειδή δεν έχει τηρηθεί η αρχή της νομιμότητας.
- Επειδή είναι αμφισβητούμενος ο υπολογισμός των τελών, καθώς 
δεν μπορούν να ελεγχθούν οι αναφερόμενες αξίες
- Επειδή δεν προσδιορίζεται ο κύκλος των προσώπων, για το ει-
δικό συμφέρον των οποίων προορίζεται η λειτουργία του έργου 
- Επειδή υποκρύπτεται φορολόγηση και σημειώνεται πως ήδη έχει 
ληφθεί απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου (240/2023) για αύ-
ξηση των τελών κατά 13%.
- Επειδή δεν προκύπτει ο σκοπός της ωφέλειας με σαφήνεια.
- Επειδή δεν καθορίζεται συγκεκριμένο έργο ή παροχή συγκεκρι-
μένων υπηρεσιών, τα οποία θα συμβάλλουν στη βελτίωση της 
ποιότητας ζωής, στην ανάπτυξη της περιοχής και στην καλύτερη 
εξυπηρέτηση των πολιτών (ούτε συσχετισμός τους με την ειδική 

ωφέλεια που προκύπτει για τους υπόχρεους καταβολής του τέ-
λους.
- Επειδή η υπηρεσία ή το έργο, λόγω των οποίων επιβάλλεται το 
τέλος, οφείλει να έχει κυρίως τοπικό αλλά και εξαιρετικό χαρα-
κτήρα (δηλαδή να μην περιλαμβάνεται σε υποχρεωτικά παρεχό-
μενες υπηρεσίες ή εκτελούμενα έργα που χρηματοδοτούνται από 
άλλες πηγές).
- Επειδή δεν επιτρέπεται η καταβολή τέλους σε όσους ήδη πλη-
ρώνουν εισφορές, όπως προκύπτει με σαφήνεια από την με αρ. 
558/2012 γνωμοδότηση του ΝΣΚ.
- Επειδή ήδη η παράταξή μας έχει γίνει κοινωνός πολλών δυσαρε-
σκειών από τους δημότες για αυτό το πρόσθετο χαράτσι, που δεν 
θα ήταν απαραίτητο αν η δημοτική αρχή τόσα χρόνια προέβαινε 
στις ενέργειες για πολεοδόμηση των επιμέρους περιοχών, αλλά 

και από όσους πλήττεται η περιουσία τους, χωρίς να γνωρίζουν 
τον σκοπό και αν πράγματι προκύπτει γενική ωφέλεια, οι οποίοι 
προτίθενται να προσβάλλουν την όποια ατομική πράξη εκδοθεί 
εναντίον τους.
- Επειδή η δημοτική αρχή με εναλλακτικούς τρόπους πιο πρόσφο-
ρους, όπως η ένταξη σε σχέδια πόλεως κ.λπ, δεν χρειάζεται να 
προβαίνει σε απρόσφορες, χρονοβόρες και δαπανηρές ενέργειες 
για καθαρά εισπρακτικούς λόγους.
Κύριοι, φροντίσατε να παίζετε κρυφτό όλο αυτό το διάστημα της 
προθεσμίας που είχαμε για να καταθέσουμε την προσφυγή, διό-
τι γνωρίζατε καλά ότι η απόφαση σας είναι παράλογη, ασύμφορη 
και παράνομη, εξού και δεν εμφανίζατε για τόσο καιρό τον αριθ-
μό της, τον οποίο και χρειαζόμασταν για να κάνουμε μια έγκυρη 
προσφυγή. Ακόμη και υπάλληλοι του δήμου έκαναν ότι δεν γνώ-
ριζαν τον αριθμό της απόφασης και επικαλέστηκαν φθηνές δικαι-
ολογίες προκειμένου να καθυστερήσουν την γνωστοποίηση του. 
Αναρωτιόμαστε, οι υπάλληλοι αυτοί άραγε δεν πληρώνουν τέλη; 
Δεν θα έπρεπε να πράττουν το καθήκον τους ως δίκαιοι λειτουρ-
γοί όλων των δημοτών;
Ως δημοτική αρχή θα έπρεπε να ντρέπεστε για αυτή την απόφα-
ση, αλλά πολύ περισσότερο θα έπρεπε να ντρέπεστε για τον τρό-
πο που υπεκφεύγετε προκειμένου να μην προσφύγουμε εγκαί-
ρως κατά της. Τι φοβάστε άραγε; 
Οφείλουμε να ενημερώσουμε ότι χρειάστηκε παρέμβαση του Προ-
έδρου του ΔΣ κ. Κώστα Τσίρκα, την τελευταία ημέρα που υπήρχε το 
δικαίωμα κατάθεσης της προσφυγής, προκειμένου να μας δοθεί ο 
αριθμός της απόφασης. Στο ερώτημα μας γιατί δεν έχει αναρτηθεί 
η συγκεκριμένη απόφαση στην ΔΙΑΥΓΕΙΑ, η απάντηση υπαλλή-
λου ήταν ότι έχει κατατεθεί και έχει πάρει την σειρά της, αλλά 
ακόμη δεν φαίνεται αναρτημένη στην ΔΙΑΥΓΕΙΑ!!! 
Ισχυρίζονται λοιπόν οι διοικούντες πως στην εποχή των ηλεκτρο-
νικών ταχυτήτων, μια συγκεκριμένη απόφαση έχει πάρει την σειρά 
της, αλλά το ηλεκτρονικό σύστημα καθυστερεί να την αναρτήσει 
πάνω από δέκα ημέρες! 
Τα συμπεράσματα ανήκουν στη κρίση των δημοτών του Δήμου 
Μαραθώνος, που δυστυχώς είναι αυτοί που καλούνται να πλη-
ρώσουν ένα ακόμη παράνομο και κυρίως μη ανταποδοτικό ΧΑ-
ΡΑΤΣΙ, σε μια τόσο δύσκολη οικονομική συγκυρία για τα νοικο-
κυριά του τόπου μας…».

Άρης Παπουτσής
Επικεφαλής Μείζονος Μειοψηφίας Δήμου Μαραθώνος
Παράταξη ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ

  Είναι αυτονόητο πως 
ο Δήμος μας δε μπορεί να πάει 

μπροστά έτσι, κι ΕΜΕΙΣ 
δεν θα μπορούσαμε να μείνουμε 

αμέτοχοι και ν’ αφήσουμε 
τους συνδημότες μας στο έλεος 
μιας δημοτικής αρχής… 
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ΘΕΜΑ : ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΚΑΤΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΓΙΑ ΑΥΘΑΙΡΕΤΗ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΗ ΤΗΣ 

ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗΣ ΤΟΥ ΑΥΤΟΤΕΛΟΥΣ ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΔΟΜΗΣΗΣ ΚΑΙ 

ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ.  
Σχετικά: 

1. Το με αριθμό πρωτ.23425 /2023 πιστοποιητικό υπηρεσιακών μεταβολών . 

2. Το ΦΕΚ 85/02-02-2023 ΤΕΥΧΟΣ Υ.Ο.Δ.Δ . 

3. Απάντηση σε ΠΕΑ 596/14-02-2024. 

4. Στελέχωση Αυτοτελούς τμήματος ΥΔΟΜ και Χωροταξίας δήμου Ραφήνας-Πικερμίου 

5. Απόφαση 92/2024 Δημάρχου Ραφήνας-Πικερμίου περί μετακίνησης της Αν.ΠροΪσταμένης 

του Αυτοτελούς Τμήματος Υπηρεσίας Δόμησης και Χωροταξίας.  

6. Πιστοποίηση εργασιών (2η) ΕΥΔΗΜΟΥ. 

7.  Λήψη απόφασης περί παράτασης της από 30/12/2022 Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ 

του Ο.Τ.Α. Α’ βαθμού «Δήμος Ραφήνας - Πικερμίου» και του Αναπτυξιακού Οργανισμού 

Ο.Τ.Α. «ΕΥΔΗΜΟΣ Α.Ε.» με αριθμό 206/2023. 

8. Η με αριθμό πρωτ.277/2024 διαμαρτυρία-καταγγελία για επεμβάσεις πρόκλησης 

λειτουργικής δυσχέρειας του Αυτοτελούς Τμήματος Υπηρεσίας Δόμησης και Χωροταξίας 

από μέλη της Διοίκησης του δήμου Ραφήνας-Πικερμίου.   

Σε συνέχεια των παραπάνω σχετικών ήθελα να σας ενημερώσω για τα κάτωθι ως Αν. 

Προϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος Υπηρεσίας Δόμησης και Χωροταξίας:

Αμέσως μετά την υποβολή προς την Υπηρεσία σας του εγγράφου με αριθμό 277/2024 (σχετ.8) 

και του εγγράφου ΠΕΑ 596/2024 προς την Δήμαρχο Ραφήνας Πικερμίου κα Τσεβά Δήμητρα 

ακολούθησαν διαφορα περιστατικά  κακής και προσβλητικής συμπεριφοράς της κας 

Δημάρχου Τσεβά Δήμητρας προς το πρόσωπό μου και προς την υπηρεσία Δόμησης τα οποία 

είχαν σαν σκοπό να μειώσουν την επιστημονική μου ιδιότητα ,το κύρος μου και την 

προσωπικότητά μου και να υποβαθμίσουν την Υπηρεσία και το έργο της.

Συγκεκριμένα μου επιτέθηκε φραστικά αναίτια και χωρίς να έχει  προηγηθεί κάποιο 

συγκεκριμένο περιστατικό μεταξύ μας κατηγορώντας με ευθέως ότι έχω προσωπική κόντρα 

 
 

με τον κύριο Βρεττόπουλο Χρήστο έναν δημότη ο οποίος βρίσκεται σε  δικαστική διαμάχη  με 

την Υπηρεσία δόμησης και κατ επέκταση με τον Δήμο Ραφήνας Πικερμίου. 

Κατά του συγκεκριμένου κυρίου έχει υποβληθεί επώνυμη καταγγελία για αυθαίρετες 

κατασκευές και η υπηρεσία μετέβη για να το ελέγξει μετά από διάστημα ενός περίπου μήνα 

ως όφειλε Ο συγκεκριμένος κύριος όχι μόνο αρνήθηκε να ελεγχθεί αλλά απέστειλε και 

επιστολή άρνησης ελέγχου. Κατηγορήθηκα για προσωπική εμπάθεια για το άτομό του και μου 

υποδείχθηκε να σταματήσει η οποιαδήποτε ενέργεια της υπηρεσίας προς το πρόσωπό του. 

Όπως είναι αυτονόητο αρνήθηκα να ακολουθήσω την συγκεκριμένη τακτική που μου 

υποδείχθηκε και η κόντρα μεταξύ μας συνεχίστηκε και κατέληξε σε απόφαση απομάκρυνσής 

μου από την θέση της Αν,Προϊσταμένης .Σε αυτό συνέβαλαν και άλλα δύο περιστατικά τα 

οποια είχαν πάλι ως αποδέκτη το πρόσωπό μου και την Υπηρεσία δόμησης. Μου ζήτησε να 

σταματήσει η διαδικασία προστίμων, επικινδύνου και αναστολής οικοδομικής άδειας για τον 

Οργανισμό Λιμένα Ραφήνας καθώς και η μη αποστολή του φακέλου του προς το ΣΥΠΟΘΑ Α 

Αττικής  καθώς και να μην πειραχθούν δύο τρία άτομα που ανήκουν στο φιλικό της 

περιβάλλον. Επιπλέον με απείλησε πως θα με στείλει σπίτι μου γιατί της δημιουργώ 

προβλήματα με την στάση μου και τη συμπεριφορά μου και 30 2024  που τελειώνει η 

σύμβαση  των ατόμων που παραχωρούνται μέσω του Εύδημου θα τους διώξει . 

Το αποκορύφωμα όλων αυτών είναι ότι στην Τρίτη 05 2024 μου κοινοποιήθηκε στις 7:33 

το πρωί στο μέιλ μου η απόφαση απομάκρυνσής μου από την Υπηρεσία (σχετ.5) για 

υπηρεσιακές ανάγκες, η οποία φυσικά και δεν ισχύει γιατί τα επτά από τα έντεκα άτομα που 

φαίνονται ότι ανήκουν στην Υπηρεσία δόμησης παρωχούμενα από την διαδημοτική 

αναπτυξιακή εταιρεία ΕΥΔΗΜΟΣ, εργάζονται σε τμήματα του Δήμου Ραφήνας Πικερμίου και 

δεν στελεχώνουν την Υπηρεσία δόμησης. (σχετ.6 και σχετ.7).

Μετά την κοινοποίηση της απόφασης απομάκρυνσής μου και μετακίνησης μου στην Τεχνική  

Υπηρεσία      όπως ήταν φυσικό σοκαρίστηκα και στενοχωρήθηκα γιατί οι λόγοι απομάκρυνσής 

μου δεν ήταν υπηρεσιακοι, αλλά λόγοι ξεκάθαρης εμπάθειας προς το πρόσωπό μου και 

τιμωρία για την μη συμμόρφωσή  μου προς τις προσωπικές και ανεπίτρεπτες επιθυμίες της 

δημάρχου για να μεροληπτήσω για τα άτομα που προανέφερα. Παρεπιπτόντως η κυρία 

Μπαρκούρα διευθύντρια Διοικητικών Υπηρεσιών τηλεφώνησε στον κύριο Γεώργιο Πλακά 

Μηχανολόγο ΤΕ που εργάζεται στην Υπηρεσία Δόμησης και τον ρώτησε αν θέλει να γίνει 

Προϊστάμενος ! Ο κύριος Πλακάς αρνήθηκε .

Όπως ήταν φυσικό  τηλεφώνησα στην Δήμαρχο για να μου εξηγήσει τους λόγους της 

απομάκρυνσής μου και εκείνη μου επιτέθηκε φραστικά λεγονρας μου ότι ότι είμαι άχρηστη,

απαράδεκτη και της δημιουργώ συνεχώς προβλήματα δεν συμμορφώθηκα σε όσα μου είπε 

και αρνήθηκα να της κάνω χάρες για τα άτομα που ήθελε να εξυπηρετήσει. Φυσικά δεν  

παρέλειψε να μου υπενθυμίσει την «φιλία μου» με τον πρώην Δήμαρχο Ραφήνας Πικερμίου. 

Περίπου στις τρεις το μεσημέρι της ίδιας μέρας και ενόσω μάζευα κάποια προσωπικά μου είδη 

ήρθε η γενική γραμματέας κα Νιαρχάκου Ελένη και κάθησε στο γραφείο μου να παρακολουθεί 

τι ακριβώς μαζεύω και για ποιο λόγο .Φυσικά και αυτή μου μίλησε απαξιωτικά και άλλαξε τις 

κλειδαριές της Υπηρεσίας ενώ με κατηγόρησε χωρίς  αποδείξεις και φυσικά χωρίς να υπάρχει 

οποιοδήποτε υπόβαθρο αλήθειας ότι αφαίρεσα φακέλους από την υπηρεσία και όλα αυτά 

παρουσία του αντιδημάρχου Τεχνικών Υπηρεσιών κου Ξηντάρα Κωνσταντίνου. Επικαλούμαι 

το άρθρο 97Α που αφορά την επάρκεια της Υπηρεσίας Δόμησης και την υπουργική απόφαση 

του κυρίου Βορίδη περί απαγόρευσης απομάκρυνσης μηχανικών από τις ΥΔΟΜ των ΟΤΑ σε 

άλλες υπηρεσίες του ΟΤΑ.

Θεωρώ άδικη και καταχρηστική την επίθεση στο πρόσωπό μου από την δήμαρχο Ραφήνας 

Πικερμίου και την γενική Γραμματέα κα Νιαρχάκου Ελένη καθώς και την απόφαση 

απομάκρυνσής μου και ζητώ να ακυρωθεί .Είμαι διπλωματούχος μηχανικός του ΕΜΠ κάτοχος 

μεταπτυχιακού διπλώματος με μεγάλη εργασιακή εμπειρία από την 25 2001 έτος 

πρόσληψής μου στο δημόσιο μιλάω δύο γλώσσες και έχω ανταπεξέλθει σε οποιαδήποτε 

εργασία μου έχει ανατεθεί ανεξαρτήτως βαθμού δυσκολίας . Είμαι στην Υπηρεσία Δόμησης 

από το 2014 που ιδρύθηκε και ασκώ από τότε τα καθήκοντά μου με ζήλο και εργατικότητα. 
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ΔΗΜΟΣ ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

Πολιτική «δίωξη» υπαλλήλου με απόφαση 
της Δημάρχου Δήμητρας Τσεβά

Η Ευανθία Κολοβού προσέφυγε στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση, 
διότι ο Δήμος Ραφήνας-Πικερμίου την απομάκρυνε ως «ανεπι-
θύμητη» από τη θέση ευθύνης που κατείχε, Αναπληρώτρια Προ-

ϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος Υπηρεσίας Δόμησης και Χωρο-
ταξίας
Αντιμέτωπη με την εμμονή και την απαξιωτική συμπεριφορά της Διοίκη-
σης του Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου και προσωπικά της Δημάρχου κας 
Δήμητρας Τσεβά, βρίσκεται η Αναπληρώτρια Προϊσταμένη του Αυτοτε-
λούς Τμήματος Υπηρεσίας Δόμησης και Χωροταξίας Δήμου Ραφήνας-Πι-
κερμίου με Α’ βαθμό, κα Ευανθία Κολοβού (ΠΕ Αγρονόμων Τοπογράφων 
Μηχανικών Ε.Μ.Π. Μsc), που επιδιώκει με το έτσι θέλω να απομακρύ-
νει την κα Κολοβού από τη θέση ευθύνης που κατέχει στις υπηρεσίες του 
Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου, διότι, σύμφωνα με δημοσιογραφικές πληρο-
φορίες, «δεν συμμορφώθηκε προς τας υποδείξεις» της Διοίκησης για 
εξυπηρέτηση ημετέρων γενικώς.

 
 

Κατέχω το βαθμό της Αν.Προϊσταμένης από το 2021 και από το 2020 είμαι ορισμένη με ΦΕΚ 

πρόεδρος του ΣΥΠΟΘΑ Β  Ανατολικής Αττικής. (σχετ.1)

Παρακαλώ πολύ για την ακύρωση της απόφασης της Δημάρχου Ραφήνας Πικερμίου  και την 

επιστροφή μου στην Υπηρεσία Δόμησης άμεσα .

Είμαι στην διάθεσή σας για οποιαδήποτε περαιτέρω ενημέρωση και πληροφόρηση.

Η Αν. Προϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος 

Υπηρεσίας  Δόμησης και Χωροταξίας 

Δήμου Ραφήνας – Πικερμίου με Α’ βαθμό 

Ευανθία Νικ.Κολοβού 

ΠΕ Αγρονόμων Τοπογράφων Μηχανικών

Ε.Μ.Π.  Μ

Να σημειώσουμε ότι αυτή η συμπεριφορά της Δημάρχου Ραφηνας-Πικερ-
μίου έχει εκδηλωθεί ποικιλοτρόπως με μετακινήσεις και άλλων υπηρεσι-
ακών στελεχών σε θέσεις που δεν την «ενοχλούσαν».
Η κα Κολοβού μετά την απομάκρυνση από τη θέση της, προσέφυγε, όπως 
είχε δικαίωμα, στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Αττικής που ελέγχει τη 
νομιμότητα των αποφάσεων των ΟΤΑ, διότι θεώρησε την μετακίνηση 
της σε νέα υπηρεσιακή θέση ως υποβιβασμό και βλαπτική μεταβολή.
Αναμένεται το έργο να έχει πολλαπλά επεισόδια και θα το παρακολουθή-
σουμε από πολύ κοντά γιατί παρουσιάζει ως φαίνεται εξαιρετικό ενδιαφέ-
ρον αφού άπτεται ρεβανσιστικών συμπεριφορών της Διοίκησης Τσεβά-
Ξηντάρα κατά υπηρεσιακών στελεχών του Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου.

Ακολουθεί η προσφυγή της κας Ευανθίας Κολοβού στην Αποκεντρω-
μένη Διοίκηση Αττικής.
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σταματήσει η διαδικασία προστίμων, επικινδύνου και αναστολής οικοδομικής άδειας για τον 

Οργανισμό Λιμένα Ραφήνας καθώς και η μη αποστολή του φακέλου του προς το ΣΥΠΟΘΑ Α 

Αττικής  καθώς και να μην πειραχθούν δύο τρία άτομα που ανήκουν στο φιλικό της 

περιβάλλον. Επιπλέον με απείλησε πως θα με στείλει σπίτι μου γιατί της δημιουργώ 

προβλήματα με την στάση μου και τη συμπεριφορά μου και 30 2024  που τελειώνει η 

σύμβαση  των ατόμων που παραχωρούνται μέσω του Εύδημου θα τους διώξει . 

Το αποκορύφωμα όλων αυτών είναι ότι στην Τρίτη 05 2024 μου κοινοποιήθηκε στις 7:33 

το πρωί στο μέιλ μου η απόφαση απομάκρυνσής μου από την Υπηρεσία (σχετ.5) για 

υπηρεσιακές ανάγκες, η οποία φυσικά και δεν ισχύει γιατί τα επτά από τα έντεκα άτομα που 

φαίνονται ότι ανήκουν στην Υπηρεσία δόμησης παρωχούμενα από την διαδημοτική 

αναπτυξιακή εταιρεία ΕΥΔΗΜΟΣ, εργάζονται σε τμήματα του Δήμου Ραφήνας Πικερμίου και 

δεν στελεχώνουν την Υπηρεσία δόμησης. (σχετ.6 και σχετ.7).

Μετά την κοινοποίηση της απόφασης απομάκρυνσής μου και μετακίνησης μου στην Τεχνική  

Υπηρεσία      όπως ήταν φυσικό σοκαρίστηκα και στενοχωρήθηκα γιατί οι λόγοι απομάκρυνσής 

μου δεν ήταν υπηρεσιακοι, αλλά λόγοι ξεκάθαρης εμπάθειας προς το πρόσωπό μου και 

τιμωρία για την μη συμμόρφωσή  μου προς τις προσωπικές και ανεπίτρεπτες επιθυμίες της 

δημάρχου για να μεροληπτήσω για τα άτομα που προανέφερα. Παρεπιπτόντως η κυρία 

Μπαρκούρα διευθύντρια Διοικητικών Υπηρεσιών τηλεφώνησε στον κύριο Γεώργιο Πλακά 

Μηχανολόγο ΤΕ που εργάζεται στην Υπηρεσία Δόμησης και τον ρώτησε αν θέλει να γίνει 

Προϊστάμενος ! Ο κύριος Πλακάς αρνήθηκε .

Όπως ήταν φυσικό  τηλεφώνησα στην Δήμαρχο για να μου εξηγήσει τους λόγους της 

απομάκρυνσής μου και εκείνη μου επιτέθηκε φραστικά λεγονρας μου ότι ότι είμαι άχρηστη,

απαράδεκτη και της δημιουργώ συνεχώς προβλήματα δεν συμμορφώθηκα σε όσα μου είπε 

και αρνήθηκα να της κάνω χάρες για τα άτομα που ήθελε να εξυπηρετήσει. Φυσικά δεν  

παρέλειψε να μου υπενθυμίσει την «φιλία μου» με τον πρώην Δήμαρχο Ραφήνας Πικερμίου. 

Περίπου στις τρεις το μεσημέρι της ίδιας μέρας και ενόσω μάζευα κάποια προσωπικά μου είδη 

ήρθε η γενική γραμματέας κα Νιαρχάκου Ελένη και κάθησε στο γραφείο μου να παρακολουθεί 

τι ακριβώς μαζεύω και για ποιο λόγο .Φυσικά και αυτή μου μίλησε απαξιωτικά και άλλαξε τις 

κλειδαριές της Υπηρεσίας ενώ με κατηγόρησε χωρίς  αποδείξεις και φυσικά χωρίς να υπάρχει 

οποιοδήποτε υπόβαθρο αλήθειας ότι αφαίρεσα φακέλους από την υπηρεσία και όλα αυτά 

παρουσία του αντιδημάρχου Τεχνικών Υπηρεσιών κου Ξηντάρα Κωνσταντίνου. Επικαλούμαι 

το άρθρο 97Α που αφορά την επάρκεια της Υπηρεσίας Δόμησης και την υπουργική απόφαση 

του κυρίου Βορίδη περί απαγόρευσης απομάκρυνσης μηχανικών από τις ΥΔΟΜ των ΟΤΑ σε 

άλλες υπηρεσίες του ΟΤΑ.

Θεωρώ άδικη και καταχρηστική την επίθεση στο πρόσωπό μου από την δήμαρχο Ραφήνας 

Πικερμίου και την γενική Γραμματέα κα Νιαρχάκου Ελένη καθώς και την απόφαση 

απομάκρυνσής μου και ζητώ να ακυρωθεί .Είμαι διπλωματούχος μηχανικός του ΕΜΠ κάτοχος 

μεταπτυχιακού διπλώματος με μεγάλη εργασιακή εμπειρία από την 25 2001 έτος 

πρόσληψής μου στο δημόσιο μιλάω δύο γλώσσες και έχω ανταπεξέλθει σε οποιαδήποτε 

εργασία μου έχει ανατεθεί ανεξαρτήτως βαθμού δυσκολίας . Είμαι στην Υπηρεσία Δόμησης 

από το 2014 που ιδρύθηκε και ασκώ από τότε τα καθήκοντά μου με ζήλο και εργατικότητα. 
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ΔΗΜΟΣ ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

Πολιτική «δίωξη» υπαλλήλου με απόφαση 
της Δημάρχου Δήμητρας Τσεβά

 
 

Κατέχω το βαθμό της Αν.Προϊσταμένης από το 2021 και από το 2020 είμαι ορισμένη με ΦΕΚ 

πρόεδρος του ΣΥΠΟΘΑ Β  Ανατολικής Αττικής. (σχετ.1)

Παρακαλώ πολύ για την ακύρωση της απόφασης της Δημάρχου Ραφήνας Πικερμίου  και την 

επιστροφή μου στην Υπηρεσία Δόμησης άμεσα .

Είμαι στην διάθεσή σας για οποιαδήποτε περαιτέρω ενημέρωση και πληροφόρηση.

Η Αν. Προϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος 

Υπηρεσίας  Δόμησης και Χωροταξίας 

Δήμου Ραφήνας – Πικερμίου με Α’ βαθμό 

Ευανθία Νικ.Κολοβού 

ΠΕ Αγρονόμων Τοπογράφων Μηχανικών

Ε.Μ.Π.  Μ

ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α
ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΕΩΣ
ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ
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ΤΕΥΧΟΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΘΕΣΕΩΝ ΚΑΙ ΟΡΓΑΝΩΝ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΦΟΡΕΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΡΥΤΕΡΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΤΟΜΕΑ

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ
1 Προεδρία της Δημοκρατίας

2 Υπουργείο Υγείας

3 Αποκεντρωμένες Διοικήσεις

1 ΠΡΟΕΔΡΙΑ ΤΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

   Με την υπό στοιχεία Φ.1607/230/31.01.2023 απόφαση 
του Ειδικού Γραμματέα της Προεδρίας της Δημοκρατί-
ας που εκδόθηκε σύμφωνα με τα άρθρα 6, 7, 8, 10 και 
20 του π.δ. 351/1991 «Τροποποίηση, συμπλήρωση και 
κωδικοποίηση σε ενιαίο κείμενο των διατάξεων που 
ισχύουν για τη σύσταση, οργάνωση και λειτουργία των 
υπηρεσιών της Προεδρίας της Δημοκρατίας» (Α’ 121), 
το άρθρο 9 του ν. 4354/2015 «Διαχείριση των μη εξυ-
πηρετούμενων δανείων, μισθολογικές ρυθμίσεις και 
άλλες επείγουσες διατάξεις εφαρμογής της συμφωνίας 
δημοσιονομικών στόχων και διαρθρωτικών μεταρρυθ-
μίσεων» (Α’ 176), τα άρθρα 1, 2 και 3 της υπό στοιχεία 
Φ.1617/4330/10.10.1977 απόφασης του Γενικού Γραμ-
ματέα της Προεδρίας της Δημοκρατίας «Περί κατανο-
μής θέσεων και κανονισμού εργασίας υπαλληλικού και 
εργατοτεχνικού προσωπικού σχέσεως εργασίας ιδιωτι-
κού δικαίου Προεδρίας της Δημοκρατίας» (Β’ 1021), την 
υπό στοιχεία 2/188030/ΔΠΓΚ/20.12.2022 εγκύκλιο του 
Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, «Εκτέλεση προϋπο-
λογισμού οικονομικού έτους 2023», την υπό στοιχεία 
Φ.1601/805/22.4.2019 απόφαση του Γενικού Γραμματέα 
της Προεδρίας της Δημοκρατίας «Μεταβίβαση αρμοδιο-
τήτων στον Ειδικό Γραμματέα και στους Προϊσταμένους 
των Γραφείων και Τμημάτων της Προεδρίας της Δημο-
κρατίας» (Β’ 1645), τις υπηρεσιακές ανάγκες, προσλαμ-
βάνεται στην Προεδρία της Δημοκρατίας, ως Νομικός 
Συνεργάτης, με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου, ο 
Γεώργιος Κανέλλος του Παναγιώτη (Α.Δ.Τ. ΑΑ 010231), 
εκπαιδευτικής βαθμίδας ΠΕ και Μ.Κ.15.

(Αρ. βεβ. Υπηρεσίας Δημοσιονομικού Ελέγχου στην 
Προεδρία της Δημοκρατίας: 155/01.02.2023).

(Αρ. βεβ. εγγραφής στο Μητρώο Ανθρώπινου Δυνα-
μικού Ελληνικού Δημοσίου: 0586541114/01.02.2023).

  Ο Ειδικός Γραμματέας 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΝΟΥΡΗΣ 

Ι

2 ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

   Αριθμ. Γ4β/ΓΠ.4435 
Αυτοδίκαιη λύση της θητείας του Διοικητή στο 
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ (Γ.Ν.) ΚΕΡΚΥΡΑΣ, ΡΟΥ-
ΜΠΑΤΗ ΛΕΩΝΙΔΑ, αποδοχή παραίτησης της 
Αναπληρώτριας Διοικήτριας του Γ.Ν. ΑΘΗΝΩΝ 
«ΛΑΪΚΟ», ΕΓΓΛΕΖΟΠΟΥΛΟΥ ΑΔΑΜΑΝΤΙΑΣ και δι-
ορισμός Προσωρινής Διοικήτριας στο Γ.Ν. ΚΕΡ-
ΚΥΡΑΣ, ΕΓΓΛΕΖΟΠΟΥΛΟΥ ΑΔΑΜΑΝΤΙΑΣ.

  Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΚΑΙ Η ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ 
ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ

  Έχοντας λάβει υπόψη:
1. Τις διατάξεις:
α) Tων άρθρων 20, 21, 22 και 23 του ν. 4735/2020 

«Τροποποίηση του Κώδικα της Ελληνικής Ιθαγένειας, 
νέο πλαίσιο επιλογής διοικήσεων στον δημόσιο τομέα, 
ρύθμιση οργανωτικών θεμάτων της Γενικής Γραμματείας 
Ιθαγένειας και της Γενικής Γραμματείας Ανθρωπίνου Δυ-
ναμικού Δημοσίου Τομέα του Υπουργείου Εσωτερικών, 
ρυθμίσεις για την αναπτυξιακή προοπτική και την εύρυθ-
μη λειτουργία των Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
και άλλες διατάξεις» (Α’ 197),

β) των άρθρων 68, 69, και 70 του ν. 4622/2019 «Επιτε-
λικό Κράτος: οργάνωση, λειτουργία και διαφάνεια της 
Κυβέρνησης, των κυβερνητικών οργάνων και της κε-
ντρικής δημόσιας διοίκησης» (Α’ 133),
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εφαρμογή των άρθρων 20 και 21 του ν. 4495/2017, ως κατωτέρω:

Α.2. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Β’ ΠΕ ΚΕΝΤΡΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ: - Κωνσταντινάκος Νικόλαος του Ευστρατίου, με ΑΔΤ: Π 855772, δικηγόρος, εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, ως τακτικό μέλος, σε αντικατάσταση της Φραγκιαδάκη Αικατερίνης του Δημητρίου, με ΑΔΤ: ΑΖ 047199
Β.2. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Β’ ΠΕ ΝΟΤΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ: α)Με χωρική αρμοδιότητα των Υ.ΔΟΜ. των δήμων Ελληνικού-Αργυρούπολης και Αλίμου:- Παντάκης Βασίλειος του Αριστοφάνη, με ΑΔΤ: ΑΙ600689, δικηγόρος, εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, ως τακτικό μέλος,σε αντικατάσταση της Αλεξοπούλου-Αναγνωστοπούλου Αικατερίνης του Δημητρίου, με ΑΔΤ: ΑΒ287026.β) Με χωρική αρμοδιότητα των Υ.ΔΟΜ Δήμων Καλλι-θέας,Γλυφάδας και Μοσχάτου-Ταύρου:- Κορομηλάς Αριστόδημος του Νικολάου, με Α.Δ.Τ.: ΑΟ 065681, Πολιτικός Μηχανικός,εκπρόσωπος του ΤΕΕ,ως τακτικό μέλος,σε αντικατάσταση του Βαλαβάνη Αντώ-νιου του Νικολάου, με Α.Δ.Τ.: ΑΟ 067207, Δομοστατικού και Υδραυλικού Μηχανικού.

- Παντάκης Βασίλειος του Αριστοφάνη, με ΑΔΤ: ΑΙ 600689, δικηγόρος,εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλ-λόγου Αθηνών,ως αναπληρωματικό μέλος,σε αντικατά-σταση της Αλεξοπούλου-Αναγνωστοπούλου Αικατερί-νης του Δημητρίου, με ΑΔΤ: ΑΒ287026.Γ.1. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Α’ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΒΟΡΕΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ:
- Ζέρβας Μηνάς του Αποστόλου, με ΑΔΤ: ΑΝ 537382 δικηγόρος, εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, ως τακτικό μέλος, σε αντικατάσταση της Νταή Αικατερίνης του Γεωργίου με ΑΔΤ: ΑΖ 089777.Γ.2. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Β’ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΒΟΡΕΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ:

γ) Με χωρική αρμοδιότητα των Υ.ΔΟΜ των Δήμων Αμαρουσίου και Κηφισιάς:
- Μινέσχος Θεόδωρος του Αθανασίου, με Α.Δ.Τ.: Χ 501013, ΠΕ Μηχανικών, Αρχιτέκτονας Μηχανικός, με βαθμό Α’, Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Υ.ΔΟΜ Δήμου Κηφισιάς, ως Πρόεδρος, σε αντικατάσταση της Καβά-για Πηνελόπης του Δημητρίου, με ΑΔΤ: ΑΙ 552974, που συνταξιοδοτήθηκε, με αναπληρωτή του τον Κάτσαρη Βασίλειο του Νικολάου, με ΑΔΤ: ΑΗ 131424, ΠΕ Μηχανι-κών, Πολιτικό Μηχανικό, με βαθμό Α’, Αναπληρωτή Προ-ϊστάμενο της Διεύθυνσης Υπηρεσίας Δόμησης Δήμου Αμαρουσίου, σε αντικατάσταση του Μινέσχου Θεόδω-ρου του Αθανασίου, με Α.Δ.Τ.: Χ501013, ΠΕ Μηχανικών, 

Αρχιτέκτονα Μηχανικού, με βαθμό Α’, Αναπληρωτή Προ-ϊστάμενου της Υ.ΔΟΜ Δήμου Κηφισιάς.Επίσης ορίζονται ως γραμματείς οι Παπαδοπούλου Αγγελική του Κωνσταντίνου, με ΑΔΤ: Χ170083, ΔΕ Διοι-κητικού με βαθμό Α’, υπάλληλος της ΥΔΟΜ Δήμου Κη-φισιάς, με αναπληρώτριά της την Σέρτη Αικατερίνη του Άγγελου, με ΑΔΤ: ΑΒ 316213, τε Τοπογράφων Μηχανικών, με βαθμό Γ’, υπάλληλο της ΥΔΟΜ Δήμου Αμαρουσίου.Η.1. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Α’ ΠΕ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ:- Λαμπρινόπουλος Νικόλαος του Αναστασίου με Α.Δ.Τ. ΑΕ 527625, Πολιτικός Μηχανικός, εκπρόσωπος Τ.Ε.Ε., ως αναπληρωματικό μέλος, σε αντικατάσταση του Παρασύ-ρη Απόστολου, Πολιτικού Μηχανικού, με ΑΔΤ ΑΝ 107991.- Γιάτσος Ηλίας του Νικολάου, με ΑΔΤ: Χ 180852, δικη-γόρος, εκπρόσωπος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, ως τακτικό μέλος, σε αντικατάσταση του Προβή Αναστά-σιου του Ιωάννη, με ΑΔΤ: ΑΜ 238351.Η.2. ΣΥ.ΠΟ.Θ.Α. Β’ ΠΕ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ:α) χωρικής αρμοδιότητας Υ.ΔΟΜ. Δήμων Παλλήνης, Ραφήνας- Πικερμίου, Σπάτων- Αρτέμιδας και Μαραθώνα- Κολοβού Ευανθία του Νικολάου, με ΑΔΤ: Ξ 644750, ΠΕ Μηχανικών, Αγρονόμος Τοπογράφος Μηχανικός, Αναπλ. Προϊσταμένη της Υ.ΔΟΜ. Δήμου Ραφήνας- Πικερμίου, ως Πρόεδρος, σε αντικατάσταση του Καραϊσκου Ιωάννη του Γεωργίου, με ΑΔΤ: Θ 616473, λόγω συνταξιοδότησης, με αναπληρωτή της τον Λιόγα Νικόλαο του Γεωργίου, με ΑΔΤ: ΑΜ 224918, ΠΕ Μηχανικών, Αρχιτέκτονα Μηχανι-κό, με βαθμό Α’, Αναπληρωτή Προϊστάμενο της ΥΔΟΜ Δήμου Παλλήνης.
Επίσης ορίζονται ως γραμματείς οι Μπούμπαλου Χρυ-σούλα του Παναγιώτη, με ΑΔΤ: ΑΗ 020309, ΔΕ Διοικητι-κού, υπάλληλο της Υ.ΔΟΜ. Δήμου Ραφήνας- Πικερμίου, με αναπληρώτριά της την Αγγελοπούλου Άννα- Μαρία του Ασημάκη, με ΑΔΤ: ΑΝ 639086, ΔΕ Διοικητικού, με βαθμό Β’, υπάλληλο του ιδίου δήμου.Κατά τα λοιπά, ισχύουν οι (9) και (10) σχετικές απο-φάσεις.

Η δαπάνη της παρούσας απόφασης που θα δημοσι-ευθεί στο Φύλλο Εφημερίδας της Κυβερνήσεως και στη συνέχεια στο Πρόγραμμα «Διαύγεια», βαρύνει τον προ-ϋπολογισμό της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής. Η ισχύς της απόφασης αρχίζει από τη δημοσίευσή της και λήγει την 31-12-2023.
Η απόφαση αυτή να δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως.

  Ν. Ψυχικό, 1 Φεβρουαρίου 2023
Ο Γραμματέας Αποκεντρωμένης Διοίκησης
ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ   

Καποδιστρίου 34, Τ.Κ. 104 32, Αθήνα 
Τηλ. Κέντρο 210 5279000Κείμενα προς δημοσίευση:   webmaster.et@et.gr *14000850202230004*

 
 
 
 

                                                                                                            
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΤΜΗΜΑ  
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΔΟΜΗΣΗΣ ΚΑΙ ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ Ταχ. Δ/νση:   Λ.Μαραθώνος 34 & Ολυμπιονικών 4 , πλατ.Αγ.Χριστοφόρου Πικέρμι Αττικής     

Ταχ. Κώδικας:  19009 
Τηλ.: 210-6039550   (εσωτ.1)        e-mail: yp.dom.rafpik@4059.syzefxis.gov.gr                
 
 

ΠΡΟΣ: Γεν. Γραμματέα  
Δήμου Ραφήνας – Πικερμίου  

 
Σε συνέχεια τηλεφωνικής μας επικοινωνίας σας ενημερώνουμε πως το  Αυτοτελές Τμήμα Υπηρεσίας 
Δόμησης και Χωροταξίας του Δήμου Ραφήνας – Πικερμίου στελεχώνεται από τους κάτωθι:  
 
1) Ευανθία Κολοβού, Αγρονόμος Τοπογράφος μηχ/κος ΕΜΠ, MSC ΠΕ 2) Ρηγάκη Δανάη, Αρχιτέκτων Μηχανικός ΠΕ, υπεύθυνη τμήματος Οικοδομικών Αδειών 3) Ρέλιας Χαράλαμπος, Μηχανικός Χωροταξίας Πολεοδομίας και Περιφερειακής Ανάπτυξης ΠΕ, MSC 
Γεωπληροφορικής ΕΜΠ, υπεύθυνος τμήματος  τοπογραφικού και πολεοδομικών εφαρμογών  
4) Πλακάς Γιώργος, Μηχανολόγος Μηχανικός ΤΕ, τμήμα Αυθαιρέτων – Αρχείο  5) Μάρτος Γεώργιος, Πολιτικός Μηχανικός ΠΕ, τμήμα Αυθαιρέτων – Αρχείο 6) Μπούμπαλου Χρυσούλα, Βιομηχανικός σχεδιαστής, διοικητικό προσωπικό   

Όσον αφορά στο είδος των συμβάσεων αρμόδια τμήματα είναι το τμήμα ανθρώπινου δυναμικού και 
η οικονομική υπηρεσία τα οποία έχουν όλα τα απαραίτητα στοιχεία.   
Επίσης στο κτίριο βρίσκεται η έδρα του ΣΥ.ΠΟ.ΘΑ Β΄ Ανατ. Αττικής σύμφωνα με το ΦΕΚ Υ.Ο.Δ.Δ 11/14-
01-2021  το οποίο συνεδριάζει ανά τακτά χρονικά διαστήματα. Στο Συμβούλιο τελεί καθήκοντα 
προέδρου η κα Κολοβού Ευανθία και Γραμματέα η κα Μπούμπαλου Χρυσούλα.   
  
              

Η Προϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος Υπηρεσίας  Δόμησης και Χωροταξίας  Δήμου Ραφήνας – Πικερμίου με Α’ βαθμό  
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Ο Μάρτιος είναι μήνας που εορτάζεται η 
ημέρα της Γυναίκας και έρχονται πάλι 
στην επικαιρότητα θέματα όπως η ισό-

τητα μεταξύ των φύλων, οι ίσες ευκαιρίες που 
δίνονται σε νέους και γυναίκες και η σύγκριση 

της χώρας μας με άλλες ευρωπαϊκές χώρες εί-
ναι απογοητευτική.
Στην Ευρώπη πλέον οι νέοι άνθρωποι κατέχουν 
σημαντικές θέσεις στην πολιτική ζωή των χω-
ρών, αφού οι γενιές των 30 και των 40 επι-
κρατούν σε όλα τα επίπεδα, είτε αυτό λέγεται 
Κοινοβούλιο και μέλη υπουργικού συμβουλίου, 
είτε δήμαρχοι και περιφερειάρχες. Ενώ οι γυ-
ναίκες συμμετέχουν σε πολύ μεγάλο βαθμό σε 
θέσεις ευθύνης, όπως πρωθυπουργοί, υπουρ-
γοί και δήμαρχοι στις περισσότερες ευρωπαϊ-
κές χώρες.
Στην Ελλάδα τις σημαντικές θέσεις στην πολι-
τική, όπως υπουργοί, βουλευτές ή δήμαρχοι τις 
κατέχουν μεγάλοι ηλικιακά, με την πλειοψηφία 
των περισσοτέρων να είναι μεταξύ 60-80 ετών 
και με θητείες που ξεπερνούν τις δύο δεκαετί-
ες, έχοντας παράλληλα και την ισχνή συμμετοχή 
των γυναικών σε θέσεις εξουσίας.
Η χώρα μας απέχει πολύ από τις υπόλοιπες ευ-
ρωπαϊκές χώρες, που δίνουν ευκαιρίες σε νέ-
ους ανθρώπους στην πολιτική και σε γυναίκες, 
αφού στην Ελλάδα δεν υπάρχει περιορισμός 
θητειών σε καμία σημαντική πολιτική θέση, με 
αποτέλεσμα να διαιωνίζονται οι ίδιοι άνθρωποι 

για πολλά χρόνια, εμποδίζοντας την αναγκαία 
ανανέωση του πολιτικού δυναμικού της χώρας 
μας.
Στην Ευρώπη τα τελευταία χρόνια πολλές γυναί-
κες καταλαμβάνουν σημαντικές θέσεις, όπως η 

σημερινή πρόεδρος της Κομισιόν Ursula von 
der Leyen από τη Γερμανία, η πρόεδρος του Ευ-
ρωκοινοβουλίου Roberta Metsola από τη Μάλ-
τα, ενώ τρεις χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
έχουν γυναίκα πρωθυπουργό.
Η Εσθονή πρωθυπουργός Kaja Kallas, η Δα-
νή Mette Frederiksen και η Λετονή Evika Silina 
αποτελούν το παράδειγμα της γυναικείας ηγεσί-
ας, αφού και οι τρείς είναι σε ηλικία λίγο μετά τα 
40, νέες και δυναμικές, που μαζί με την Ισλανδή 
πρωθυπουργό Katrin Jacobsdottir , δείχνουν 
τις διαφορές Βορρά και Νότου σε ότι αφορά το 
ρόλο της γυναίκας και τη κατάληψη υψηλών θέ-
σεων στην πολιτική και στις επιχειρήσεις, κά-
τι που στις χώρες της Σκανδιναβίας θεωρείται 
συνηθισμένο.
Γυναίκες νέες, στην ηλικία των 40 κατέχουν 
σημαντικές θέσεις στην Ευρωπαϊκή Ένωση, 
όπως η  Ευρωπαία Επίτροπος για την Ενέργεια 
από την Εσθονία Kadri Simson, η Υπουργός 
Εξωτερικών της Φινλαδίας Elina Valtonen, η 
Αυστριακή Υπουργός για Ευρωπαϊκές Υποθέ-
σεις Karoline Edtstadler, η Υπουργός Γεωργίας 
της Βαυαρίας Michaela Kaniber και Ευρωβου-
λευτίνες όπως η Ιταλίδα Alessandra Moretti, η 

Σουηδή Sara Skyttedal και η Φινλανδή Henna 
Virkkunen.
Σε μεγάλες πόλεις της Ευρώπης επίσης επικε-
φαλής είναι γυναίκες, όπως η Περιφερειάρχης 
Μαδρίτης Isabel Diaz Ayuso, η Δήμαρχος της 

Κοπεγχάγης Sophie Haestorp Andersen, η Δή-
μαρχος του Gdansk στην Πολωνία Aleksandra 
Dulkiewicz, η Δήμαρχος του Άμστερνταμ Femke 
Halsema, η Δήμαρχος του Όσλο Anne Lindboe, 
η Δήμαρχος των Παρισίων Anne Hidalgo και δε-
κάδες νέες σε ηλικία δήμαρχοι σε Σκανδιναβία, 
Βαλτική, Ιταλία και Ισπανία, όπου οι περισσότε-
ρες στην ηλικία των 40 αποτελούν την «αιχμή 

του δόρατος» της Τοπικής Αυτοδιοίκησης στην 

Ευρώπη.

Σήμερα παραμένει σημαντική η περαιτέρω ενί-

σχυση της συμμετοχής και η αξιοποίηση των νέ-

ων ανθρώπων και των γυναικών στην πολιτική 

και στα κοινά, με την Ελλάδα να έχει μείνει αρ-

κετά πίσω σε αυτό σε σχέση με χώρες της υπό-

λοιπης Ευρώπης και θα πρέπει όλοι μας να συμ-

βάλουμε προκειμένου να φέρουμε τους νέους 

και τις γυναίκες ξανά μπροστά, προκειμένου να 

κάνουμε την Ελλάδα ένα σύγχρονο ευρωπαϊκό 

κράτος.

Νέοι σε ηλικία Πολιτικοί 
και Γυναίκες αναδεικνύονται 
στην Ευρώπη

Γράφει o 
Νεκτάριος Καλαντζής
Πρόεδρος των Ευρωπαίων 
Νέων Αυτοδιοικητικών (ELL) 
και της Ένωσης Νέων 
Αυτοδιοικητικών Ελλάδος 
(ΕΝΑ)

  Στην Ευρώπη πλέον οι νέοι άνθρωποι 
κατέχουν σημαντικές θέσεις στην πολιτική 

ζωή των χωρών, αφού οι γενιές 
των 30 και των 40 επικρατούν 

σε όλα τα επίπεδα, είτε αυτό λέγεται 
Κοινοβούλιο και μέλη υπουργικού συμβουλίου, 

είτε δήμαρχοι και περιφερειάρχες 
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Ωραία λοιπόν... αφού απλωθήκαμε σε 
δύο τραπέζια της καφετέριας με ανοι-
χτά τα laptop και τα κινητά σε ετοιμότη-

τα, ετοιμαστήκαμε με τη Χαρά να συνεχίσουμε 
τη συζήτηση σχετικά με το πως πραγματοποιεί-

ται μία έρευνα  αγοράς και στη συνέχεια πως 
μπορούμε να συμπληρώσουμε τις 9 ενότητες 
του Βusiness Model Canvas προκειμένου να 
τοποθετήσουμε με επιτυχία την επιχείρησή 
μας στον χάρτη της αγοράς.

«Χαρά, σου είπα την προηγούμενη φορά, πριν 
ξεκινήσουμε να στήνουμε μία νέα επιχείρηση 
πρέπει πρώτα να διερευνήσουμε το περιβάλ-
λον στο οποίο πάμε να την τοποθετήσουμε. Μία 
έρευνα αγοράς μπορεί να είναι πρωτογενής ή 
δευτερογενής και εξυπηρετεί σημαντικούς σκο-
πούς για την ομαλή έναρξη μίας επιχείρησης».
«Όπως για παράδειγμα;» ρώτησε η Χαρά.

«Όπως για παράδειγμα, τα προϊόντα που σχε-
διάζουμε να πουλήσουμε, τα θέλουν οι κατα-
ναλωτές ή είναι δική μας ιδέα, ότι επειδή αρέ-
σουν σε εμάς, θα αρέσουν και σε όλο το κόσμο; 
Την προηγούμενη φορά σκέφτηκες να δημιουρ-

γήσεις ένα Fashion Café. To σημείο στο οποίο 
πρότεινες να το ξεκινήσεις, αποτελεί ιδανικό ση-
μείο για καφετέρια; Οι περαστικοί της περιοχής, 
μπορούν να υποστηρίξουν την αγορά ειδών μό-
δας από το κατάστημα; Σε ποιες τιμές αγοράζουν 
και τι είδους ενδύματα θα αγόραζαν σχετικά με 
το lifestyle τους; Αυτήν τη στιγμή θέτουμε ερω-
τήματα τα οποία, θα έπρεπε να απαντηθούν όχι 

με βάση υποκειμενικές εικασίες του τύπου <<πι-
στεύω, νομίζω, μάλλον κλπ>> αλλά βάση στοι-
χείων τα οποία αποκαλύπτονται μέσω πραγμα-
τικής έρευνας και σου εξηγώ πιο αναλυτικά τι 
εννοώ...».

Σε αυτό το σημείο σκέφτηκα πως τώρα ξεκινά 
το 4ο μας μάθημα του Business Re-Modeling 
Series με τη Χαρά, η οποία φαίνεται πως αντα-
ποκρίνεται πολύ θετικά στην συζήτηση και τη νέα 
γνώση που αποκτά κάθε φορά που συναντιόμα-
στε, σχετικά με το πως να βελτιώσει την επιχει-
ρηματική της αντίληψη και να γίνει πιο ανταγω-
νιστική στην αγορά. Συνέχισα λοιπόν…

«Η έρευνα αγοράς έχει σκοπό να συλλέξει στοι-
χεία σχετικά με τους ανταγωνιστές σου, τα προι-
όντα τους και τις καταναλωτικές συνήθειες των 
υποψήφιων πελατών σου. Ο σκοπός της έρευ-
νας είναι να βρεις το σωστό δίαυλο επικοινω-

νίας ανάμεσα σε εσένα και την αγορά ώστε να 
προωθήσεις επιτυχημένα τα προιόντα σου. Ακό-
μα και το πιο καινοτόμο προιόν αν το απευθύνεις 
σε λάθος αγορά, ρισκάρεις να χάσεις χρόνο και 
χρήματα. Οταν συλλέγουμε λοιπόν στοιχεία, ου-
σιαστικά αποκτούμε μια γενική αλλά και πιο βα-
θιά εικόνα του περιβάλλοντος στο οποίο πάμε να 
τοποθετήσουμε την επιχείρησή μας.

«Business Re-Modeling» Series 
στην Ανατολική Αττική
#Lesson3: Επιχειρηματική ιδέα 
και Έρευνα αγοράς (Β' Μέρος)

Γράφει η 
Μαρία (Μαρλέν) 
Βυτινίδου
Χημικός B.Sc., MBA, 
Fashion Designer, Business 
Instructor, Ιδρύτρια του 
Ομίλου Επιχειρήσεων Μόδας 
AthensFashionClub
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Ετσι λοιπόν,πραγματοποιούμε δύο ειδών έρευ-
νες αγοράς: 
• Πρωτογενής, ονομάζεται η έρευνα την οποία 

πραγματοποιούμε μόνοι μας, άρα τα  ευρή-
ματα μας προέρχονται από προσωπικές μας 
επαφές και συνεντεύξεις με καταναλωτές 
από την αγορά-στόχο μας καθώς και ερω-
τηματολόγια που μπορούμε να στείλουμε με 
mail χρησιμοποιώντας πχ. τη δωρεάν εφαρ-
μογή SurveyMonkey. Επίσης πρωτογενή 
έρευνα μπορείς να πραγματοποιήσεις και 
αναθέτοντας τα ίδια στοιχεία που θες να με-
λετήσεις σε κάποιο Marketing Agency.

• Δευτερογενή, ονομάζουμε την έρευνα την 
οποία υλοποιούμε για τους πελάτες στό-
χους μας διαβάζοντας διεθνή βιβλιογραφία 
και έγκυρες πληροφορίες δημοσιευμένες σε 
επιστημονικά συγγράμματα.Τέτοιου είδους 
πληροφόρηση μπορούμε να λάβουμε επί-
σης από Κλαδικές Ενώσεις, Συνδέσμους και 
Επιμελητήρια, όπως και από την ΕΛΣΤΑΤ και 
Υπουργεία.

Τα στοιχεία, τα οποία συνήθως αναζητούμε με 
την έρευνα είναι:
• Το Μέγεθος της αγορά σε αξίες, η ανάπτυξη 

που παρουσιάζει η αγορά-στόχος (segment ) 
με την πάροδο του χρόνου και το μερίδιο των 
ανταγωνιστών μας μέσα σε αυτήν. Οι αντα-
γωνιστές πρέπει να ταυτοποιηθούν, να δια-
γνωστεί το προφίλ τους, η στρατηγική τους 
και να αναλυθούν ποια είναι τα δυνατά και 

αδύναμα σημεία τους.
• Τα Δημογραφικά στοιχεία των καταναλωτών, 

όπως για παράδειγμα η οικογενειακή τους 
κατάσταση, η ηλικία τους, το φύλο τους, το 
μορφωτικό τους επίπεδο, το lifestyle τους, οι 
προτιμήσεις τους και αγοραστικές τους συνή-
θειες, η αγοραστική τους δύναμη, πότε αγο-
ράζουν, πόσο συχνά και πόσα ξοδεύουν, τα 
εισοδήματά τους, που εργάζονται, που κατοι-
κούν οι περισσότεροι.

Σε αυτό το σημείο πρέπει να τονίσουμε την αξία 
της SWOT analysis, ένα επιχειρηματικό εργα-
λείο το οποίο συνοδεύει τη συμπλήρωση του 
Business Model Canvas. Θα το εξηγήσουμε πο-
λύ απλά.
Η SWOT analysis είναι η έρευνα που κάνουμε 
μέσα στην αγορά-στόχο, σχετικά με την δυνα-
τότητες επιβίωσης της επιχείρησή μας. Κατα-
γράφουμε 4 διαφορετικές προσεγγίσεις σχε-
τικά με τα Δυνατά (Strengths) και Αδύναμα 
(Weaknesses) σημεία της επιχείρησής μας 
σε σχέση με τον ανταγωνισμό, τις Ευκαιρίες 
(Opportunities) που μπορεί να συναντήσει στο 
εξωτερικό περιβάλλον όταν θα ξεκινήσει αλλά 
και τις Απειλές (Threats) που μπορεί να δεχτεί. 
Oυσιαστικά είναι ένα εργαλείο στρατηγικού 
σχεδιασμού που περιγράφει το εσωτερικό και 
εξωτερικό περιβάλλον μίας επιχείρησης.
«Όσο πάει και δυσκολεύει και ακόμα δεν ξεκι-
νήσαμε να συμπληρώνουμε τις 9 ενότητες του 
Business Model Canvas!» φώναξε δυνατά η Χα-

ρά.
Ομολογώ ότι σε κάποιο σημείο της συζήτησης 
περίμενα την παρουσίαση «αντίστασης» από την  
πλευρά της Χαράς. Είναι ένα σημείο συμπεριφο-
ράς πολύ χαρακτηριστικό για το νέο επιχειρη-
ματία που για πρώτη φορά συνειδητοποιεί ότι η 
επιχειρηματικότητα δεν είναι video game που 
το ξαναρχίζεις από την αρχή κάθε φορά που χά-
νεις, αλλά απαιτεί γνώσεις, μελέτη, υπέρμετρη 
προσπάθεια, αφοσίωση και χρόνο για να απο-
δόσει θετικά αποτελέσματα. Εδώ είναι το σημείο 
που ξεχωρίζουν οι Survivors με τους Losers. 
Oι Survivors, στο σημείο που αναγνωρίζουν την 
αδυναμία τους, εντείνουν τις δυνάμεις τους γιατί 
για αυτούς η επιτυχία της επιχείρησής τους δεν 
αποτελεί απλά επίτευξη ενός στόχου αλλά ένα 
ταξίδι ολοκλήρωσης του «Εγώ» τους και δια-
δικασία αυτοεπιβεβαίωσης και ικανοποίησης. Οι 
Losers από την άλλη, ερμηνεύουν τις δυσκολίες 
ή τα λάθη τους ως υψηλά εμπόδια που είναι μά-
ταιο να συνεχίσεις να προσπαθείς και να τα ξε-
περάσεις. Ετσι λοιπόν, τα παρατούν εύκολα και 
δεν βλέπουν πως οι δυσκολίες μπορεί να απο-
τελέσουν ένα πάτημα για να ανέβουν κάπου ψη-
λότερα. Τελικά η υπέρβαση αυτού που τρομά-
ζει ένα νέο επιχειρηματία, καθορίζει το αν είναι 
γεννημένος νικητής ή ηττημένος, αν είναι κα-
τάλληλος για επιχειρηματίας που θα αντιμετω-
πίζει τις καθημερινές προκλήσεις ή κάποιος που 
απλά ξεκίνησε κάτι από ενθουσιασμό και επιπο-
λαιότητα. Ετσι λοιπόν, ρώτησα τη Χαρά: «Η δια-
πίστωση αυτή, ότι το νέο σου εγχείρημα απαιτεί 

από εσένα εκπαίδευση, γνώση και περισσότερη 
προσπάθεια, τι συναισθήματα σου δημιουργεί;».
«Ανάμεικτα θα έλεγα, από τη μία φόβο για το ρί-
σκο που θα πάρω για να ξεκινήσω κάτι νέο και 
από την άλλη αισθάνομαι πρόκληση και θέλω 
πολύ να βρω το τρόπο να το καταφέρω όλο αυτό! 
Οχι, δε θα με καταβάλλει η δυσκολία, θα συνε-
χίσω την προσπάθεια και θα αφιερώσω περισ-
σότερο χρόνο».
«Τότε λοιπόν να σου πω κάτι να χαρείς, μόλις 
πέρασες το τεστ αντοχής με άριστα, τον ψυχο-
λογικό φραγμό που καθορίζει τους επιτυχημέ-
νους επιχειρηματίες.Είμαι σίγουρη ότι αν δώσεις 
χρόνο στον εαυτό σου να εμπεδώσει καλύτε-
ρα τα όσα είπαμε σήμερα σχετικά με την έρευ-
να αγοράς, την επόμενη φορά που θα συναντη-
θούμε θα σχεδιάσουμε μαζί το Business Model 
Canvas μίας πολύ επιτυχημένης επιχείρησης!».
«Αχ χαίρομαι πολύ Μαρλέν μου, θα μιλήσω σε 
όλους μου τους φίλους επιχειρηματίες για τη 
προσέγγιση του Business Re-Modeling και την 
αφοσίωση με την οποία πρέπει να προσεγγίζου-
με τις επιχειρήσεις μας».

Business Re-Modeling Series για νέους και πα-
λαιούς επιχειρηματίες 
Τα εκπαιδευτικά άρθρα «Business Re-
Modeling» Series, μπορείτε να τα διαβάζετε 
κάθε μήνα στην εφημερίδα «Ο Δημότης της 
Ανατολικής Αττικής». Κάθε άρθρο και ένα δικό 
σας βήμα προς την ολοκλήρωση μίας επιτυχημέ-

νης νέας προσέγγισης της επιχείρησής σας. Κά-
θε άρθρο και ένας επανα-προσδιορισμός του τι 
κάνατε μέχρι τώρα και του τι θα κάνετε από εδώ 
και στο εξής. Αναζητούμε λύσεις στις προκλή-
σεις που αντιμετωπίζουν παλαιοί και νέοι επι-
χειρηματίες και προτείνουμε νέες επιχειρηματι-
κές στρατηγικές βιώσιμης ανάπτυξης, τακτικές 
προσέγγισης νέων πελατών, τρόπους προώθη-
σης στα social media και πολλά άλλα θέματα της 
δικής σας καθημερινότητας. Στείλτε μας και δι-
κή σας θεματολογία, τα δικά σας προβλήματα 

που αντιμετωπίζετε στην εργασία σας και στην 

ανάπτυξη της επιχείρησής σας και εμείς θα τα 

αναλύσουμε διεξοδικά μέσω της αρθρογρα-

φίας. Την ίδια θεματολογία θα μπορείτε να την 

παρακολουθείτε διαδικτυακά στην ηλεκτρονι-

κή εφημερίδα dimotisnews.gr και στο κανάλι 

AtticaNewsTV, σε ειδική εκπομπή και συζήτη-

ση με τον δημοσιογράφο - εκδότη κ. Γιάννη Κο-

ντογεώργο.

  Στείλτε μας και δική σας 
θεματολογία, τα δικά σας προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε στην εργασία σας και στην 

ανάπτυξη της επιχείρησής σας και εμείς θα τα 
αναλύσουμε διεξοδικά μέσω της αρθρογραφίας H Μαρία Βυτινίδου παρουσιάζει μία πολύ-

χρονη, πολυσχιδή και δραστήρια ενα-
σχόληση με τα κοινά, τις επιχειρήσεις και 
την εκπαίδευση. Σπούδασε Χημικός στο 
Πανεπιστήμιο Κρήτης και Σχεδιάστρια Μό-
δας στo Central Saint Martin’s και London 
College of Fashion. Είναι κάτοχος MBA και 
συμβάλει ενεργά στην ανάπτυξη της Νεο-
φυούς Επιχειρηματικότητας ως Business 
Instructor σε Ελλάδα και εξωτερικό. Εί-
ναι ιδρύτρια του Ομίλου Επιχειρήσεων Μό-
δας AthensFashionClub, που περιλαμβάνει 
τη Σχολή Μόδας «AthensFashionClub», την 
1η Θερμοκοιτίδα Μόδας στην Ελλάδα «The 
Fashion Gate», και τα fashion brands «MV» 
και «Mad Flax». Είναι παράλληλα Director του 
Πορτογαλικού Incubator «Grow Sustainable in 
Portugal» με την υποστήριξη της Πορτογαλικής 
Πρεσβείας στην Αθήνα και Ambassador στην 
Ελλάδα για το Ευρωπαϊκό πρόγραμμα Χρημα-
τοδότησης WORTH. 
Η Διεθνής Εκθεση Premiere Vision στο Πα-

ρίσι την ανέδειξε ως την πιο καινοτόμα Σχε-
διάστρια Μόδας στην Ελλάδα για τη Φορέσι-
μη Τεχνολογία, ενώ παράλληλα ο παγκόσμιος 
accelarator Startupbootcamp High Tech XL 
στο Eindhoven της Ολλανδίας καθιέρωσε την 
εταιρία της ως μία από τις καλύτερες 20 εται-
ρίες υψηλής τεχνολογίας μόδας στον κόσμο για 
τα ενδύματα Wearable Technology που δημι-
ουργεί. Η Vogue Italia έχει κάνει αναφορά για 
την καινοτομία της στην ανάπτυξη νέων δημι-
ουργών στο αντικείμενο της Μόδας.
Μετρά στο βιογραφικό της δεκάδες ομιλίες σε 
συνέδρια Επιχειρηματικότητας, Καινοτομίας, 
Τεχνολογίας και Μόδας σε Ελλάδα και εξωτε-
ρικό. Είναι Ιnternational Trainer στη διεθνή 
έκθεση Modtissimo στην Πορτογαλία, στο Ευ-
ρωπαϊκό πρόγραμμα S4Fashion και στην πα-
γκόσμια πλατφόρμα ΝΕΧΤ ΜΒΑ.
Εργάζεται καθημερινά στο κέντρο της Αθήνας, 
κατοικεί στην Νέα Μάκρη και οραματίζεται μία 
πόλη δυνατή με ισχυρές τοπικές επιχειρήσεις 
και διαρκή οικονομική ευημερία.

Ποια είναι η Μαρία (Μαρλέν) Βυτινίδου
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ΣΥΓΧΡΟΝΗ ΠΟΛΙΤΕΙΑ - ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ

Πολεοδόμηση ΖΑΑ Πικερμίου: Με ψέματα 
πορεύτηκε το δίδυμο Τσεβά-Ξηντάρα, 
με ψέματα συνεχίζει

ΔΗΜΟΣ ΠΑΛΛΗΝΗΣ

Κυρώθηκε η πράξη εφαρμογής της περιοχής 
«Κάτω Μπαλάνα» της Δ.Ε. Παλλήνης

Στο τελευταίο δημοτικό συμβούλιο σε ερώτηση του επικε-
φαλής του συνδυασμού «Σύγχρονη Πολιτεία - Συνεργασία 
Ενεργών Πολιτών» Ευάγγελου Μπουρνούς τόσο η δήμαρ-

χος, κα Δήμητρα Τσεβά, όσο και αρμόδιος αντιδήμαρχος και συ-
νοδοιπόρος της, Κώστας Ξηντάρας, ψέλλισαν την αντίθεσή τους 
στην διαδικασία εκπόνησης Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδιασμού 
(ΕΠΣ), που θέλει να ακολουθήσει ο ΑΟΟΑ και είπαν ότι αυτά θα 
αντιμετωπιστούν στα πλαίσια του Τοπικού Πολεοδομικού Σχε-
διασμού (ΤΠΣ).
Για άλλη μια φορά επιστράτευσαν εμφανώς το ψέμα.
Δυστυχώς για αυτούς, αλλά και για όλους εμάς, τα έγγραφα δι-
αψεύδουν τις ανακριβέστατες αναφορές τους, αφού ο ΑΟΟΑ με 
έγγραφό του με ημερομηνία 29 Φεβρουαρίου 2024 και το οποίο 
απευθύνεται προς όλους τους αρμόδιους αποδέκτες, αναφέρεται 
σαφέστατα ότι προκρίνει και  προχωράει τη διαδικασία ΕΠΣ αφού 
γνωρίζει και το αναφέρει ευκρινέστατα, ότι έτσι δεσμεύει τη μελέτη 
του ΤΠΣ που εκπονεί ο δήμος μας σε συνεργασία με ΥΠΕΝ και ΤΕΕ.
Ο ΑΟΟΑ γνωρίζει καλά, σε αντίθεση με τη δημοτική αρχή που το 
αποκρύπτει, ότι οι ρυθμίσεις εγκεκριμένου ΕΠΣ εντάσσονται υπο-
χρεωτικά σε υπό εκπόνηση ΤΠΣ, δεσμεύοντας έτσι τον οποιονδή-
ποτε  δημοτικό σχεδιασμό.
Φαίνεται ξεκάθαρα ότι θέλει η σημερινή δημοτική αρχή να επανα-
λάβει τη διαδικασία του 2003 που πέρασαν δεσμευτικές χρήσης 

γης εν αγνοία των πολιτών και μας καθήλωσαν 20 χρόνια τώρα 
σε ομηρία, δημιουργώντας τετελεσμένα.  
Ο Αυτόνομος Οικοδομικός Οργανισμός Αξιωματικών (ΑΟΟΑ) σε 
συνέχεια χρόνιων προσπαθειών για την πολεοδόμηση της ΖΑΑ 
Πικερμίου, και εν αγνοία του Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου, ανα-
λαμβάνει ξεκάθαρα, και ας κάνει δήθεν η σημερινή δημοτική αρ-
χή ότι δεν γνωρίζει με υπογραφή σύμβασης  στις 21 Δεκεμβρί-
ου 2023 με την εταιρεία «SUSTAINABLE URBAN PLANNING 
CONSULTANTS - ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΟΛΕΟΔΟΜΟΙ ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ Ε.Ε. 
(SUPCO)», την υποβολή φακέλου προέγκρισης ΕΠΣ της περιοχής 
ΖΑΑ Πικερμίου, ώστε να υποβληθεί για έγκριση στο Κεντρικό Συμ-
βούλιο Πολεοδομικών Θεμάτων και Αμφισβητήσεων.
Η πρόταση που θα αφορά την αναγκαιότητα του προτεινόμενου 
χωρικού προσδιορισμού των υπό ένταξη εκτάσεων, ενόψει του 
ειδικού χαρακτήρα της επιδιωκόμενης ανάπτυξης και της κάλυψης 
αναγκών παραγωγικής ή επιχειρηματικής ανάπτυξης και ανασυ-
γκρότησης εντός της περιοχής επέμβασης, καθώς και θα κριθεί 
αποκλειστικά η δυνατότητα χωροθέτησης ΕΠΣ ΠΑΡΑΚΑΜΠΤΟ-
ΝΤΑΣ τις ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΕΣ ΕΠΙΠΤΩΣΕΙΣ. Αυτές θα μπορούν 
να κριθούν μεταγενέστερα στο στάδιο οριστικής έγκρισης αυτού 
(σύμφωνα με το άρθρο 8 του Ν. 4447/2018 και στο πλαίσιο της 
εκπόνησης Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
(ΣΜΠΕ).

Γνωρίζουμε προς κάθε κατεύθυνση ότι είμαστε και θα μείνουμε 
στην πρώτη γραμμή ώστε να δοθεί επιτέλους λύση στις ορθές 
χρήσης γης που απαιτεί η ανάπτυξη του τόπου μας και για να εντα-
χθούν όλες οι περιοχές οι οποίες έχουν προτεραιότητα στο σχέ-
διο πόλης.
Συμφωνίες κάτω το τραπέζι αυτή τη φορά δεν θα επιτρέψουμε 
να γίνουν.
Είμαστε εδώ.
Μαζί με τους πολίτες.
Είμαστε όλοι εδώ για ένα τόπο που μας αξίζει.
Οι ενημερωμένοι πολίτες είναι για εμάς η πραγματική δύναμη 
της κοινωνίας μας.

Ως μία πολύ σημαντική εξέλιξη για τον Δήμο Παλλήνης 
και επιτυχία αυτής της Δημοτικής Αρχής ως προς την 
επιτάχυνση των σχετικών διαδικασιών, χαρακτήρισε 

ο Δήμαρχος, Χρήστος Αηδόνης, την υπογραφή της κύρωσης 
πράξης εφαρμογής της περιοχής «Κάτω Μπαλάνα» της Δη-
μοτικής Ενότητας Παλλήνης που έλαβε χώρα στο Δημαρχείο 
Παλλήνης στις 12 Μαρτίου από τον Αντιπεριφερειάρχη Χωρικού 
Σχεδιασμού, Πολεοδομικών Θεμάτων & Εφαρμογών, Ελευθέριο 
Κοσμόπουλο και παρουσία της Αντιπεριφερειάρχη Ανατολικής 
Αττικής, κας Βίκυς Καβαλλάρη, του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου, Άρη Βίτσιου, του Αντιδημάρχου Δημοτικής Περι-
ουσίας και Κοινότητας Παλλήνης, Παναγιώτη Μερτύρη και της 
Εντεταλμένης Συμβούλου για θέματα Χωρικού Σχεδιασμού, Πο-
λεοδομίας-Δόμησης, κας Βασιλικής Μπαφίτη.
Μετά από 10 χρόνια οπότε και ξεκίνησε η πρώτη μελέτη, μία δι-

αδικασία που αφορά σε 213 στρέμματα γης και 250 ιδιοκτήτες 
λαμβάνει αίσιο τέλος. 
Μετά την υπογραφή της της κύρωσης πράξης εφαρμογής της πε-
ριοχής «Κάτω Μπαλάνα» ο Δήμαρχος, Χρήστος Αηδόνης, δή-
λωσε: «Aπό την πρώτη στιγμή με την ανάληψη των καθηκόντων 
μας θέσαμε ως προτεραιότητα τα πολεοδομικά ζητήματα καθώς 
τα θεωρούμε την αρχή των πάντων για έργα και ανάπτυξη σε μία 
σύγχρονη πόλη. Με συντονισμένες ενέργειες των υπηρεσιών 
μας και της Περιφέρειας Αττικής, καταφέραμε να επιταχύνουμε 
διαδικασίες και παράλληλα να κωδικοποιήσουμε τις απαραίτη-
τες για όλες τις μεγάλες εκκρεμότητες σχετικές με την υπόθεση 
των εκτός σχεδίου πόλης περιοχών. Από σήμερα λοιπόν η «Κά-
τω Μπαλάνα» αποκτά την πραγματική της αξία. Και ο Δήμος μπο-
ρεί πλέον, βάσει του κυρωμένου Σχεδίου Πόλης να ξεκινήσει 
έργα όπως διανοίξεις οδών, διαμορφώσεις κοινόχρηστων χώ-

ρων κ.λπ. Ευχαριστώ προσωπικά τον Περιφερειάρχη Αττικής, 

Νίκο Χαρδαλιά, τους αρμόδιους Αντιπεριφερειάρχες, τις τεχνι-

κές υπηρεσίες του Δήμου μας και τις τεχνικές υπηρεσίες της Πε-

ριφέρειας Αττικής για την άμεση ανταπόκρισή τους στα αιτήματά 

μας, που αφορούν σε ένα Δήμο με τεράστια υπερτοπική χρήση, 

μεγάλη αύξηση πληθυσμού και που καταλαμβάνει με την πάροδο 

του χρόνου μητροπολιτικά χαρακτηριστικά».

Κατά την υπογραφή της κύρωσης πράξης εφαρμογής της περιο-

χής «Κάτω Μπαλάνα» της Δ.Ε. Παλλήνης, παρόντες ακόμη η Δι-

ευθύντρια και ο Προϊστάμενος Πολεοδομικού Σχεδιασμού της 

Περιφέρειας Αττικής, Εύα Μικράκη και Νίκος Παναγόπουλος 

και ο Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Παλλήνης, 

Βασίλης Πολυχρονόπουλος.
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l Στο τραπέζι της δημοτικής αρχής, 
έχει πέσει ο ορισμός του Συμπαρα-
στάτη του Δημότη. Το όνομα που 
ακούγεται και μάλλον θα στηριχθεί, 
αν αποδεχθεί τη θέση και από τις δύο 
παρατάξεις είναι το όνομα του Μπά-
μπη Πίρου. Οι πληροφορίες λένε, ότι 
ο κ. Πίρος υποστήριξε την Άννα Ρα-
φτοπούλου στις εκλογές του περα-
σμένου Οκτωβρίου και θέλει να τον προσεταιριστεί η νυν διοί-
κηση. Ο Συμπαραστάτης του Δημότη για να εκλεγεί πρέπει να 
συγκεντρώσει 19 ψήφους (τα 2/3 των 29 Δημοτικών Συμ-
βούλων).

l Για πρώτη φορά, διορίστηκε, στον 
Δήμο Σπάτων-Αρτέμιδος, ο κατάλλη-
λος άνθρωπος στη κατάλληλη θέση. 
Οι «ανακυκλωμένοι» ψηφο-συλλέκτες 
πάντα διορίζονταν σε έμμισθες θέσεις. 
Οι αρχηγοί των παρατάξεων ενδιαφε-
ρόταν μόνο για άτομα που θα έφερναν 
στη παράταξη ψήφους. Αδιαφορούν για 
προσόντα. 

Ο Δημήτρης Αποστολόπουλος, αστυνομικός στη Τρο-
χαία, στη θέση που ξέρει καλά και υπηρετεί χρό-
νια τώρα. Διορίστηκε,  από τον Δήμαρχο Δημήτρη 
Μάρκου σε άμισθο Ειδικό Σύμβουλο σε θέματα Προστα-
σίας του Πολίτη και Οδικής Ασφάλειας στον Δήμο μας… 
Να του ευχηθώ καλή αρχή, ή, καλή μακροημέρευση;

l Ο Δήμος Σπάτων-Αρτέμιδος χρει-
άζεται δυναμική διοίκηση για να 
τελειώνει το «σκορποχώρι» που 
επικρατεί. Είναι μια τριανδρία: Στρα-
τίκης, Αποστολόπουλος, Χριστο-
δούλου, που πρέπει να «συγγενέ-
ψουν» πολιτικά και να προχωρήσει 
προς την ανάπτυξη ο δήμος. Αρκεί να πλαισιωθούν με συνερ-
γάτες εργατικούς και γνώστες της δημοτικής διοίκησης. Οι πιο 
πολλοί σημερινοί είναι επιβήτορες της εξουσίας, «ανακυκλω-
μένοι» θεσιθήρες, και οι διεκδικητές «ονειροπαρμένοι», χωρίς 
εχέγγυα, δυναμικής λύσης των υφιστάμενων προβλημάτων.

l Προ ημερών για ιδιωτική μου υπό-
θεση ο γράφων επισκέφτηκε το ΚΕΠ 
Αρτέμιδος. 
Ενθουσιάστηκα!!!
Διαπίστωσα ένα σύγχρονο, πολιτισμέ-
νο, ηλεκτρονικά εξοπλισμένο χώρο. 
Με ευγενικά χαμόγελα οι υπάλληλοι, 
(Γυναίκες) εξυπηρετούσαν τους δη-
μότες.
Τίποτε δεν θύμιζε... Λούτσα.

Περιττό να αναφέρω ότι ο χώρος ήταν «λαμπίκος».

l Στα πάσης φύσης έργα το ελληνικό δημόσιο ψάχνει για εργο-
λαβικές εκπτώσεις γι’ αυτό γίνονται «κουλουβάχατα» (τα έρ-
γα). Όπως ο ηλεκτοφωτισμός, αλλαγή ρολογιών ύδρευσης και 
άλλα έργα στον Δήμο μας. Ο αυτοκινητόδρομος Κορίνθου-Πά-
τρας κατοχυρώθηκε σε Έλληνα υπερ-εργολάβο 6.5 εκατ. το 
χιλιόμετρο και αυτός το έδινε 900.000 σε υπο-εργολάβους. 
Ακούει-διαβάζει κανείς;

l Το τονίζω αυτό είμαι FΑN της λαϊκής. Όμως θεωρώ η θέ-
ση που γίνεται κάθε Σάββατο, στο κέντρο της Αρτέμιδος, δημι-

ουργεί κυκλοφοριακό χάος στη Λεωφόρο Αρτέμιδος. Βέβαια η 
θέση εξυπηρετεί τους μη εποχούμενους δημότες, αλλά και σε 
μερικούς εποχούμενους-επισκέπτες ειδικά τώρα που καλοκαι-
ριάζει δημιουργεί προβλήματα.
Μήπως πρέπει να βρεθεί νέα θέση;

Η Εφημερίδα και η Στήλη συλλυπείται την οικογένεια του Φίλου 
Ιωσήφ Μανωλόπουλου δια τον αναπάντεχο και τόσο άδικο χαμό 
της 22χρονης κόρης του…

l Στις 29 Φεβρουαρίου το απόγευμα 
πραγματοποιήθηκε συνεδρίαση, το 
Δ.Σ. Σπάτων-Αρτέμιδος, βάσει του 
νέου νόμου. «... Κάθε δίμηνο πλέον 
οι δημοτικές αρχές υποχρεώνονται 
να λογοδοτούν σε θέματα που άπτο-
νται των αρμοδιοτήτων τους και τί-
θενται ερωτήματα από τους συμ-
βούλους και τους προέδρους των 
δημοτικών κοινοτήτων υποχρεωτικά να απαντούν...».
Από τις τοποθετήσεις των διοικούντων συγκράτησα την απά-
ντηση του δημάρχου την οποία ΚΑΙ επικροτώ, «...οι μηνύσεις 
μεταξύ Δήμου και Εκπτωτικού Χωριού είχαν ως αποτέλεσμα 
ένα γήπεδο στην Αρτέμιδα».
Ο Φίλιππος Αργυρός, αν εξαιρέσουμε την «αγιαστούρα» που 
άξια του έδωσε την άμισθη θέση που κατέχει, ανέλυσε γιατί η 
Βασιλέως Παύλου στα Σπάτα δεν μπορεί να διπλοδρομηθεί. 
Ίσως ξέχασε, να αναφέρει ότι παντού στο κόσμο οι σύγχρο-
νες πόλεις, για να αντιμετωπίσουν το κυκλοφοριακό πρόβλημα 
προβαίνουν σε μονοδρομήσεις οδών.
Και, ότι, λόγο των «εξοντωτικών» ενοικίων ελάχιστες πλέον 
επιχειρήσεις δημιουργούνται στα Σπάτα.
Η Άννα Ραφτοπούλου ήταν «ωσεί παρών». Άραγε δεν είχε 
ερωτήσεις;

l Μετά από ένσταση που έκανε ο Σπύ-
ρος Αρμύρος το εκλογοδικείο τον 
δικαίωσε και για ΜΙΑ ψήφο έχασε 
την προεδρεία του Τοπικού Συμβου-
λίου Αρτέμιδος, ο Σπύρος Κάτσης. 
Νέος Πρόεδρος του Τοπικού Συμ-
βουλίου Αρτέμιδος, μόλις καθαρο-
γραφεί και κοινοποιηθεί στον δήμο 
η απόφαση, θα είναι ο Αρμύρος.

l Κάποιοι συνδημότες μας βρί-
σκουν ευκαιρία όταν βρέχει να 
αδειάζουν βόθρους και τα πλυ-
ντήρια τους, στους δρόμους. Η 
Αρτέμιδα και τα Σπάτα μου λέ-

γανε, μυρίζουν βοθρύλας και απορρυπαντικό. ΛΥΠΗΡΟ...

l Σήμερα, πήγα στην Εφορία Παλλή-
νης, για προσωπικούς λόγους. Κυρι-
ολεκτικά έμεινα έκπληκτος, από την 
ευγένεια, την κατανόηση και την εξυ-
πηρέτηση, των εκεί εργαζομένων. 
Χίλια Μπράβο τους!!!... αν είχαμε τέ-
τοιους υπαλλήλους σε όλες τις Ελληνικές υπηρεσίες, το κρά-
τος θα «δούλευε» σωστά και δεν θα ακουγόταν το παραμικρό 
παράπονο από τους Έλληνες πολίτες..

l Στη συνεδρίαση της 29ης Φεβρου-
αρίου του Δ.Σ. Σπάτων-Αρτέμιδος η 
Άννα Ραφτοπούλου, αρχηγός της αξι-
ωματικής αντιπολίτευσης, παρουσία-
σε ένα εντελώς διαφορετικό λόγο και 
πρόσωπο, η δε δημοτική αρχή ήταν 
στα λατινικά Miserabile visum = (οι-
κτρόν ιδείν), αφού επέτρεψε στον Γε-
νικό Γραμματέα του δήμου, να παρέμ-

βει κομματικά.
Εύχομαι η κα Ραφτοπούλου να συνεχίσει, την αντιπολιτευτική 
της γραμμή. 

Ίσως, γιατί ΤΩΡΑ καταλαβαίνει ότι χάνει πολιτικό «έδαφος», με 
κερδισμένη την Μυρτώ Τσιγκούλη…

l Την 20στη Φεβρουαρίου έγινε απόπειρα διάρρηξης στον Ιερό 
Ναό της Αγίας Παρασκευής στην Αρτέμιδα. Όπως μας εξήγησε 
ο π. Βελισάριος, «ο ναός είναι άριστα εξοπλισμένος με κάμερες 
και αλάρμς και μόλις προσπάθησαν να διαρρήξουν τα κάγκελα, 
ήχησε ο συναγερμός και οι διαρρήκτες ετράπησαν σε φυγή». 
Όμως, οι κάμερες κατέγραψαν όλες τις κινήσεις και πιθανόν τα 
πρόσωπα τους. Γενικότερα οι κάτοικοι της περιοχής υποφέρουν 
από συμμορίες και επανειλημμένα έχουν πέσει θύματα διαρρή-
ξεων τα σπίτια τους

l Σε διακοπή του ρεύματος προχώρησε η ΔΕΗ στο 4ο Νηπια-
γωγείο Αρτέμιδος. Είχαν προηγηθεί διακοπές για οφειλές στο 
2ο και στο 6ο, Δημοτικά σχολεία.
Σε αντιδήμαρχο που έθεσα το θέμα μου απάντησε: «Την ευθύνη 
έχει ο διευθυντής του νηπιαγωγείου/σχολείου, για τη ΜΗ εξό-
φληση των λογαριασμών της ΔΕΗ. Όλες οι σχολικές επιτροπές 
λαμβάνουν μηνιαίως χρήματα από το δήμο. Ο δήμος έχει χρή-
ματα, δεν έχει αφήσει, ούτε θα αφήσει χωρίς χρηματοδότηση, 
ποτέ τα νηπιαγωγεία/σχολεία. Νομίζω πως κάποιο μπέρδεμα 
έχει γίνει πάντως δεν είναι χρηματικό το πρόβλημα».

l Επανέρχομαι στη διακοπή ρεύματος των σχολείων στην Αρτέ-
μιδα. Χωρίς να δίνω ΚΑΝΕΝΑ «συγχωροχάρτι» ΣΕ ΚΑΝΕΝΑΝ 
από τους αρμόδιους. 
Φταίνε, χίλιες φορές. 
Όμως ακούστηκε στη συνεδρίαση του Δ.Σ. πως δεν υπήρξε 
προειδοποίηση. Απορίες: 
Ή, η ΔΕΗ, έστειλε ειδοποίηση  και κάποιος σχολικός ανεύθυ-
νο-υπεύθυνος, αδιαφόρησε, κοινώς την έγραψε στα παλιά του 
παπούτσια; 
Δεν μπορούν οι υπηρεσίες της ΔΕΗ κόβουν το ρεύμα σε ένα 
ΔΗΜΟΣΙΟ σχολείο μέσα στο καταχείμωνο χωρίς να εξαντλή-
σουν όλες τις γραμμές επικοινωνίας με τους υπεύθυνους; 
Τι ακριβώς συμβαίνει;;;

l Ο πρώην δημοτικός σύμβουλος και 
πρώην υποψήφιος δήμαρχος, γνω-
στός κτηνίατρος της Αρτέμιδος (Λού-
τσας) Χαράλαμπος Στρατίκης, έκα-
νε ανάρτηση-διαμαρτυρία στο FB για 
την απευθείας ανάθεση του δημάρ-
χου μας για «στείρωση αδέσποτων 
ζώων» σε κτηνιατρική κλινική εκτός 
του δήμου μας. Για να λάβει την απά-
ντηση (περιπαικτική, αλλά με νόημα) από τοn γράφοντα: «ΦΙ-
ΛΕ Μπάμπη Στρατίκη, σε τρία σημεία σε πιάνω «αδιάβαστο»:
Πρώτο: Δεν ξέρεις που είναι η κατοικία του δημάρχου μας; 
Δεύτερο: Οι άμισθες θέσεις τυγχάνει να είναι πιο προσοδοφό-
ρες από τις έμμισθες. 
Τρίτο: Η ταμπέλα αναφέρει: «προτιμάμε τα καταστήματα της πό-
λης». Δεν λέει για κτηνιάτρους».

l Η Τοπική Οργάνωση ΣΥΡΙΖΑ Αρ-
τέμιδος, παρουσία του Βουλευτή 
Ανατολικής Αττικής Γιώργου Καρα-
μέρου, γιόρτασε την Τσικνοπέμπτη 
με μασκαράτα, (προεόρτια των από-
κρεω) και σουβλάκια. Τα σουβλά-
κια και το κρασί, όπως μας εξηγεί 
ο Γραμματέας της Οργάνωσης Δη-
μήτρης Ξουρίδας, προσφέρθηκαν 
στους φίλους και μέλη του ΣΥΡΙΖΑ 
με συμβολικό τίμημα, ήταν μια μέρα για να τιμήσουν το έθιμο 
της τσικνοπέμπτης και να φέρουν πιο κοντά τους φίλους και τα 
μέλη του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ. Τελικά το εγχείρημα πέτυχε καθώς πέ-
ρασε από την οργάνωση πολύς κόσμος και όλοι έφυγαν ευχα-
ριστημένοι. 
Προσωπικά δεν τα γεύτηκα, πέρασα από τα γραφεία της οργά-
νωσης πρωί…

Γράφει ο 
Δημήτρης Πνευματικάτος
Αρθρογράφος
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«Κύριε Πρόεδρε της Βουλής. Δεν 
είναι εις την συνήθειαν μου να 
συνδιαλέγομαι εκ των όπισθεν».

Αυτή η παροιμιώδης φράση, ελέχθη από το βή-
μα της Βουλής των Ελλήνων, από τον, Πανελ-
ληνίως γνωστό, για την ρητορική του δεινό-
τητα και για τα ευρύτερα νοήματα του λόγου 

του, τον Γέρο της Δημοκρατίας, τον αείμνηστο 
Γεώργιο Παπανδρέου, υπονοώντας, προφα-
νώς, την ομοφυλοφιλία, όπως εξάλλου αυτό 
προκύπτει και από τα συμφραζόμενα, σε απά-
ντηση σχετικής, της στιγμής πρόκλησης (δεν 
θα αναφέρω τουλάχιστον επί του παρόντος, 
τα ονόματα των εμπλεκόμενων ατόμων, σε-
βόμενος τη μνήμη τους), για να εισπράξει στη 
συνέχεια ένα θερμό και παρατεταμένο χειρο-
κρότημα, από όλες, σχεδόν, τις πτέρυγες της 
Βουλής των Ελλήνων.
Και στον αντίποδα αυτού του θερμού χειροκρο-
τήματος, υπήρξε ένα άλλο χειροκρότημα, πιο 
ενθουσιώδες, για το αποτέλεσμα της ψηφοφο-
ρίας των 175 Αντιπροσώπων, έναντι βέβαια 
των 300, των εν τη Βουλή Αντιπροσώπων του 
Ελληνικού λαού, για τη θέσπιση Ειδικού Νό-
μου, αναγνώρισης γάμου των ομοφυλόφιλων 
και της εν αυτοίς, τεκνοθεσίας.
Είναι να μην απορεί κανείς;
Και αυτός ο ενθουσιασμός, που επικράτησε μέ-
σα και έξω από τη Βουλή των Ελλήνων στις 
17 Φεβρουαρίου εν έτει 2024, ήταν επόμε-
νο να μεταφερθεί και πανηγυρικά μάλιστα, στα 
διάφορα νυκτερινά κέντρα, με περισσή διασκέ-

δαση, με γλέντι, χορούς, ασπασμούς και φιλιά 
από τους ομοφυλόφιλους, εις δόξαν του «ύψι-
στου» αγαθού, που τους προσέφεραν οι Αντι-
πρόσωποι του Ελληνικού λαού, με απλοχεριά.
«Αμ’ πως», θα ’λεγε ο αείμνηστος κωμικός μας 
Κώστας Χατζηχρήστος.
«Στεφάνωσαν αυτούς», όχι βέβαια με τα γνω-

στά στέφανα του γάμου των ετερόφυλων ζευ-
γαριών, ούτε βέβαια και με παπά και με κου-
μπάρο «και έσονται αυτοί εις σάρκαν μίαν», 
αλλά με τρόπαια νίκης, ως προεξάρχοντα μέ-
λη της Ελληνικής κοινωνίας.
Και τι δεν ακούστηκε, κατά την προετοιμασία 
του επίμαχου, τότε Νομοσχεδίου, που τελικά 
έγινε Νόμος του Ελληνικού Κράτους (δεν ξέ-
ρω ακόμα αν δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα 
του Κράτους).
Και πρώτα-πρώτα υποστηρίχθηκε, ότι πρόκει-
ται για Μεταρρύθμιση. Μεγάλη κουβέντα αυτή. 
Μα μεταρρύθμιση σημαίνει, βελτίωση πραγμά-
των ή καταστάσεων, προς το καλύτερο και όχι 

προς το χειρότερο. Αυτό λέγεται κατάπτωση 
και όχι Μεταρρύθμιση, που είναι μία λέξη χω-
ρίς τη σημαίνουσα σημασία της.
Ονομάστηκε και Πρόοδος. Γράμμα κενόν αυ-
τή η λέξη, γιατί εκφεύγει του πραγματικού ορι-
σμού της. Αφού φεύγουμε από τα υψηλότερα, 
προς τα χαμηλότερα, πως μπορεί  να θεωρηθεί 

Πρόοδος; Ας μην παίζουμε με τις λέξεις, χωρίς 
τη σημαίνουσα σημασία τους… για να μην περι-
πλανηθούμε, σε άτοπα σχήματα λόγου.
Και μέσα στην ορμητική διάθεση των ιθυνό-
ντων της Ελληνικής Πολιτείας, ακούστηκε και 
το απίθανο, ότι πρόκειται για εφαρμογή σχετι-
κής Οδηγίας της Ευρωπαϊκής  Ένωσης. Μα η 
συγκεκριμένη Οδηγία που επικαλέστηκαν, πε-
ρί άλλων τυρβάζει… Και πως θα ήταν δυνατόν 
η Ευρωπαϊκή Ένωση, να εντάξει στα ανθρώ-
πινα Δικαιώματα και τις ιδιότητες ατόμων και 
μάλιστα ηδονικές ιδιότητες και να καθοδηγεί 
τη σεξουαλική συμπεριφορά των Ευρωπαίων 
Πολιτών ή και να υποχρεώνει τα Κράτη-Μέλη 

σε νομοθετικές ρυθμίσεις αυτού του είδους.
Και ερχόμαστε στον γάμο. Η λέξη γάμος, επί-
θετο παραγόμενο από αντίστοιχο ρήμα, που εί-
ναι μέρος του λόγου σε όλες τις γλώσσες του 
κόσμου και δηλώνει το υποκείμενο, σε σχέση 
με το αντικείμενο.
Και ο γάμος, ως Μυστήριο, κατά την Αγία Γρα-
φή και απαντά στα ετερόφυλα ζευγάρια, και όχι 
βέβαια στα ομοφυλόφιλα ζευγάρια, την ευλο-
γία των οποίων έλαβαν άπαξ και δια παντός 
από τους εν τη Βουλή, Αντιπροσώπους του Ελ-
ληνικού λαού και όχι βέβαια από την Εκκλησία. 
Και εδώ έχουμε μια έλλειψη Σεβασμού προς 
τους Ιεράρχες της Ιεράς Συνόδου της Εκκλησί-
ας της Ελλάδος, η φωνή των οποίων βυθίστηκε 
στο βωμό της σκοπιμότητας και του νέου δια-

φωτισμού που εξυφαίνεται.
Ο Αριστοτέλης θεωρεί την ομοφυλοφιλία, ως 
μια ενέργεια για την οικεία ηδονή, η οποία κά-
νει τη διαφορά ως προς τη γενετήσια ευπρέ-
πεια και την χυδαιότητα, γιατί οι επιθυμούντες 
για την συγκεκριμένη ηδονή, που γίνεται με την 
κακή ενέργεια είναι και χυδαία και κατακριτή. 
Γι’ αυτό και δεν είναι παράξενο να ονομάζουμε 
αυτές τις ηδονές αισχρές και μόνο για τους διε-
φθαρμένους, γιατί συμβαίνει πολλές φορές και 
εκφυλιστικό στους ανθρώπους. Και είναι φυ-
σικόν γι’ αυτούς (τους ομοφυλόφιλους εννοεί) 
να προβαίνουν σε τέτοια πράξη που προσβάλ-
λουν την γενετήσια ευπρέπεια και αισχρόν για 

Ομοφυλόφιλων γάμος 
το ανάγνωσμα

Γράφει ο 
Θωμάς  
Καλαμπόκης
Συγγραφέας
Αρθρογράφος

  Και ο γάμος, ως Μυστήριο, κατά την Αγία Γραφή και απαντά στα ετερόφυλα 
ζευγάρια, και όχι βέβαια στα ομοφυλόφιλα ζευγάρια, την ευλογία των οποίων έλαβαν 

άπαξ και δια παντός από τους εν τη Βουλή, Αντιπροσώπους του Ελληνικού λαού 
και όχι βέβαια από την Εκκλησία 
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τους άλλους πολλούς (Ηθικά Νικομάχεια).
Και ο Πλάτωνας, στον Τίμαιο περί φύσεως θε-
ωρεί την ομοφυλοφιλία «ως παρά φύσιν» πρά-
ξη, αλλά την αποδίδει, με ιατρικούς όρους σε 
υγρόν τι, που διαπερνά τα οστά (σίγουρα θα πή-
ρε τη γνώμη του φίλου του και συνομηλίκου 
του, περίπου του Μεγάλου της Ιατρικής Επιστή-
μης, του Ιπποκράτη) και δικαιολογεί αυτής της 
μορφής τη σεξουαλική πράξη, αλλά ιδιαίτερα 
αξιοκατάκριτο για τους πολλούς. Και οι δυο 
τους ομιλούν για εκούσιες ιδιότητες των ομο-
φυλόφιλων και ότι βρίσκονται έξω από τα όρια 
της ευπρέπειας. Αλλά και επιστήμονες της σή-
μερον εποχής για ιδιότητες ομιλούν.
Και αυτές τις ιδιότητες, τις ιδιότυπες για την 
ανθρώπινη φύση, τις εκλαμβάνουμε ως ένα 
πολιτισμικό αγαθό, για τη δημιουργία ενός 
καινούργιου Νεοελληνικού Πολιτισμού, σε 
αντιδιαστολή, πάντοτε, με τους αρχαίους Πολι-
τισμούς, του Ελληνοχριστιανικού Πολιτισμού, 
μηδέ εξαιρουμένου και του Νεοελληνικού Πο-
λιτισμού του 1832, που ταυτίστηκε με την ίδρυ-
ση του Ελληνικού Κράτους.
Πολιτισμό είχαν και τα Σόδομα και τα Γόμορα, 
αλλά όταν εισήγαγαν τα «όργια» σε έναν και-
νούργιο πολιτισμό, καταστράφηκαν όλως διό-
λου και έμεινε ως ένα παράδειγμα προς απο-
φυγήν σε όλον τον κόσμο.
Και για να δικαιολογήσουμε τον τίτλο αυτού του 
άρθρου, ας δούμε λίγο και το τι μας επεφύλα-
ξε ο μήνας Φεβρουάριος από την αρχαιότητα , 
μέχρι τις μέρες μας. Φεβρουάριο μήνα, λοιπόν, 
έγινε ο γάμος του Δία με τη ζηλιάρα Ήρα και 
προς τιμήν αυτού του ιερού γάμου, ονομάστηκε 

ο μήνας Γαμηλιών (Αττικό ημερολόγιο). Γαμη-
λιών, λοιπόν, ο μήνας Φεβρουάριος, για τους 
αρχαίους ημών προγόνους, Γαμηλιών να τον 
ονομάσουμε και εμείς σήμερα προς τιμήν των 
ομοφυλόφιλων.
Τον μήνα Φεβρουάριο, όρισαν οι Ρωμαίοι ως 
εξιλαστήριο μήνα, με σειρά από τελετές για να 
απαλλαγούν από το βάρος των αμαρτιών τους, 
που προέρχονταν από τα λεγόμενα Λουπερτά-
λια (γιορτή οργίων)που εορτάζονταν κατά το 
μήνα Ιούνιο εκάστου έτους και περίμεναν το 
Φεβρουάριο για τον εξαγνισμό τους. Χαρά στην 
υπομονή τους.
Φεβρουάριο μήνα καθιερώθηκε η εισαγόμενη 
γιορτή των ερωτευμένων, με ιδιότητα Αγίου και 
σε ανάμνηση του ηθοποιού Βαλεντίνου, του με-
γάλου εραστή των ταινιών του Χόλυγουντ, και 
έγινε ίνδαλμα του θηλυκού κόσμου.
Φεβρουάριο μήνα (17 για την ακρίβεια του 
έτους 1777, τι σύμπτωση ημερομηνίας κι αυ-
τή) ο αμίμητος Διδάσκαλος του Γένους, ο Κο-
σμάς ο Αιτωλός, βροντοφώναξε, εκεί ψηλά στο 
χιονισμένο Περτούλι των Τρικάλων, λέγοντας: 
(θα καταχωρήσω τη σχετική περικοπή της Διδα-
χής του και στη γλώσσα τη δική του, προς γνώ-
ση του αναγνωστικού κοινού και όχι μόνον). 
Είπε λοιπόν ο Άγιος και Ισαπόστολος, τη μνήμη 
του οποίου, με διπλή επέτειο των 310 χρόνων, 
από τη Γέννησή του και 245 χρόνων από τον 
τραγικό του θάνατο, καλούμαστε η Εκκλησία και 
το Έθνος ολόκληρο να του αποδώσουμε τις δέ-
ουσες τιμές, για τη μεγάλη του προσφορά στην 
Ορθοδοξία και στο Έθνος.
«Δεν βλέπετε πως αγρίεψε το γένος μας από 

την αμάθειαν και εγινήκαμεν ωσάν τα ζώα, 
ωσάν τα άγρια θηρία. Διά τούτο σας συμβου-
λεύω να κάμετε κάθε τρόπο να έχετε σχολεία 
εις τες χώρες σας διά να μη καταλαμβάνε-
τε το Άγιον Ευαγγέλιον, να περιπατείτε εις το 
σκότος». Και συνεχίζει: «Τον παλαιόν καιρόν, 
αδελφοί μου, ο μισόκαλος Διάβολος έβγαλεν 
όλες του τες κακίες και επαρακινούσε τους αν-
θρώπους να υπερηφανεύονται, να πορνεύουν, 
να μοιχεύουν, να κάνουν αρσενοκοιτίες (εν-
νοεί την ομοφυλοφιλία), κτηνοβασίες και άλ-
λα αισχρά πράγματα, τα οποία δεν τα έκανε μή-
τε σκύλος ,μήτε γάιδαρος…». Και αυτά τα είπε 
ενώπιον 3200 κατοίκων των γύρω χωριών 
(μεγάλος αριθμός του ακροατηρίου, για εκεί-
νη την εποχή και σε συνθήκες χειμωνιάτικες).
Φεβρουάριος μήνας ήταν όταν υπογράφηκε 
το ΒΔ 3/1833 για τη διαίρεση του Ελληνικού 
Κράτους σε δήμους, σε σχέδιο του Ιωάννη Κα-
ποδίστρια.
Φεβρουάριο μήνα, η Ένωση Κέντρου υπό τον 
Γεώργιο Παπανδρέου, κατήγαγε τη θριαμβευ-
τική νίκη με 53%. Φεβρουάριο μήνα έφυγε από 
τη ζωή π Σοφοκλής Βενιζέλος. Φεβρουάριο μή-
να, οι Μπιζανομάχοι έδιωξαν τους Τούρκους 
από την Ήπειρο.
Και Φεβρουάριο μήνα, η Βουλή των Ελλήνων, 
με γενναία πράξη και υψίστης πολιτισμικής αξί-
ας μας οδηγεί στο Νεοελληνικό Πολιτισμό και 
στον καινούργιο διαφωτισμό, μόνο που θα λέ-
γεται κι αυτός Ευρωπαϊκός, αφού κατά τα λεγό-
μενα των αντιπροσώπων μας, οι διαφωτιστές 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης μας κατευθύνουν. Αλ-
λά θα πρέπει να γνωρίζουν οι πολιτικοί μας, ότι 

ο Ελληνικός λαός είναι ο πιο ξύπνιος λαός του 
κόσμου και δεν ξεγελιέται εύκολα. Και δεν θα 
τον ξεγελάσει και η μνήμη του όταν έρθει και η 
ώρα της κάλπης, όποτε και όταν έρθει, για να 
ανταμείψει με την ψήφο του το μέγα αυτό γε-
γονός.
Και όχι τίποτε άλλο, αλλά και ο φίλος και σύ-
ντροφος Νίκος Ανδρουλάκης ακολούθησε την 
πεπατημένην, χωρίς μάλιστα να πάρει και τη 
γνώμη των μελών του ΠΑΣΟΚ, όπως τούτο επι-
βάλλονταν. Αλλά όπως στρώνει κανείς κοιμά-
ται, όπως λέει ο θυμόσοφος λαός μας…

Το σχόλιο της εφημερίδας
Δε θα είχαμε να προσθέσουμε τίποτα μπρο-
στά στην καταιγίδα των επιχειρημάτων του 
γνωστού πολυβραβευμένου συγγραφέα και 
αγαπητού φίλου του Θωμά Καλαμπόκη, με τα 
πολλά βιβλία του, τα ποιήματά του και τα ντοκι-
μαντέρ και που έχει τιμηθεί από Ακαδημία, από 
Πανεπιστήμια, από Θρησκευτικούς ηγέτες, Πα-
τριάρχες, Αρχιεπισκόπους, Μητροπολίτες κ.λπ. 
και μας κάνει όλους υπερήφανους. Τον θαυμά-
ζει κανείς για τον πλούτο των γνώσεων του και 
αυτό είναι ένα προσόν για τη διατύπωση των 
σκέψεων του που τεκμηριώνουν τον λόγο του 
και τους στοχασμούς του. Γι’ αυτό και η φιλοξε-
νία και η δημοσίευση των άρθρων του, αποτε-
λούν για την εφημερίδα μας μια ηθική δέσμευ-
ση και για τους αναγνώστες μας μια διακριτή 
πηγή εμπνευσμένων λόγων.
Φίλε Θωμά Καλαμπόκη, σου ευχόμαστε, πά-
ντα τέτοια. Και στους αναγνώστες μας, καλή 
ανάγνωση.
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Ολοκληρώθηκε η κατασκευή της Οδού Χρυσανθέμων στην 
Π1 της Δ.Ε. Παιανίας και παραδίδεται στους κατοίκους επι-

τρέποντάς τους πλέον να απολαμβάνουν τις ιδιοκτησίες τους σε 
ένα αστικό περιβάλλον με βασικές υποδομές.
Η κατασκευή αφορά ασφαλτόστρωση για το τμήμα της οδού Χρυ-
σανθέμων, από Γραμματικού έως Ανδρέα Συγγρού, ενώ στο υπό-
λοιπο τμήμα (από Γραμματικού έως Θεμιστοκλή Κατσιμίχα) τοπο-
θετήθηκαν κυβόλιθοι.
Παράλληλα αντικαταστάθηκε και το δίκτυο ύδρευσης  μήκους 300 
μ. έτσι ώστε να μην προκληθούν νέες φθορές μελλοντικά στο ίδιο 
σημείο ενώ αποκαταστάθηκαν και τα πεζοδρόμια έκτασης 260 τ.μ.
«Ένα-ένα τα έργα που ξεκινήσαμε το προηγούμενο διάστημα ολο-
κληρώνονται και παραδίδονται στους κατοίκους, αποδεικνύοντας 
στην πράξη ότι δεν μένουμε σε υποσχέσεις. Η οδός Χρυσανθέμων, 
λίγα μέτρα από το κέντρο της Παιανίας, δεν έμοιαζε καν με αστι-
κή περιοχή ενώ οι περίοικοι αντιμετώπιζαν σημαντικά προβλήμα-
τα χειμώνα-καλοκαίρι. Όλα αυτά πλέον ανήκουν στο παρελθόν» 
δήλωσε ο Δήμαρχος Παιανίας Ισίδωρος Μάδης ο οποίος επι-
σκέφθηκε το σημείο. Συμπλήρωσε δε πως «είναι πολύ σημαντι-

κό και το γεγονός ότι το έργο αυτό χρηματοδοτήθηκε από ίδιους 
πόρους. Όπου υπάρχει η δυνατότητα αυτή είναι η επιλογή μας για 
να συντομεύουμε τον χρόνο ολοκλήρωσης. Ακόμα και έτσι όμως 
χρειάστηκαν 18 περίπου μήνες από την προκήρυξη του έργου τον 
Οκτώβριο του 2022 μέχρι σήμερα, καθυστερήσεις ενδεικτικές 
των διαδικασιών που οφείλουμε να ακολουθούμε. Χαρακτηριστι-
κό είναι πως μόνο για την μετακίνηση των στύλων ηλεκτροφωτι-

σμού απαιτήθηκε μια πολύμηνη διαδικασία».

Ο Ισίδωρος Μάδης κατέληξε εξηγώντας πως «αντιλαμβάνομαι την 

ανάγκη των δημοτών και κατοίκων για άμεσα αποτελέσματα, δυ-

στυχώς αυτό δεν είναι εφικτό στη δημόσια διοίκηση. Γι’ αυτό και 

προσωπικά επικεντρώνομαι στην εκτέλεση άρτιων έργων που θα 

είναι για μια ζωή».

ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Ο Αρτέμης Βαγιωνάκης εκλέχθηκε 
Συμπαραστάτης του Δημότη και της 
Επιχείρησης
Με πλειοψηφία 18 θετικών ψήφων, το 

Δημοτικό Συμβούλιο Παιανίας εξέλε-
ξε, κατά την τελευταία του συνεδρίαση, ως 
Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχεί-
ρησης τον Αρτέμη Βαγιωνάκη, πρόταση της 
Διοίκησης, μεταξύ τεσσάρων συνολικά υπο-
ψηφίων.
Είναι η πρώτη φορά που ο Δήμος Παιανίας 
αποκτά Συμπαραστάτη του Δημότη και της 
Επιχείρησης καθώς αντίστοιχη προσπάθεια 
το 2019 δεν ευοδώθηκε λόγω της άρνησης 
τότε της αντιπολίτευσης.
Υποψήφιοι για τη θέση ήταν εκτός του κ. Βα-
γιωνάκη, οι Ισ. Σιδέρης, πρόταση της παράτα-
ξης «Νέα Πολιτεία» (3 ψήφοι), Δ. Σαϊτά, πρό-
ταση της παράταξης «Σύγχρονος Δήμος για 
Όλους» (2 ψήφοι) και Ελ. Φώτη, ανεξάρτητη. 
Ένα ψηφοδέλτιο ήταν άκυρο και ένα λευκό.
Μετά την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων 
ο Δήμαρχος Παιανίας Ισίδωρος Μάδης συ-
νεχάρη τον Αρτέμη Βαγιωνάκη ευχόμενος 
«καλή συνεργασία προς όφελος των δημο-
τών πάνω και πρώτα από όλα».
Από την πλευρά του ο νεοεκλεγής Συμπα-
ραστάτης του Δημότη και της Επιχείρησης 
ευχαρίστησε το σύνολο του δημοτικού συμ-
βουλίου σημειώνοντας πως «θα είμαι Συμπα-
ραστάτης όλων των δημοτών υπηρετώντας 
τον θεσμό όπως ο νόμος επιτάσσει. Ούτε συ-
μπολιτευόμενος ούτε αντιπολιτευόμενος». 
Ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της Επιχεί-
ρησης επιτελεί το έργο της διαμεσολάβησης 
μεταξύ των πολιτών και επιχειρήσεων με τις 
υπηρεσίες του δήμου, με σκοπό την αναβάθ-
μιση των δημοτικών υπηρεσιών.

Ειδικότερα, ο Συμπαραστάτης του Δημότη και 
της Επιχείρησης δέχεται και διερευνά επώνυ-
μες καταγγελίες πολιτών ή επιχειρήσεων, διά 
των οποίων του γνωστοποιούνται φαινόμενα 
κακοδιοίκησης δημοτικών υπηρεσιών ή δη-
μοτικών νομικών προσώπων. Έργο και απο-
στολή του Συμπαραστάτη του Δημότη και της 
Επιχείρησης αποτελεί η διαμεσολάβηση μετα-
ξύ του θιγόμενου φυσικού ή νομικού προσώ-
που και της αρμόδιας υπηρεσίας, καθώς και 
η λήψη όλων των απαραίτητων πρωτοβου-
λιών, προκειμένου να επιλυθεί το καταγγελ-
θέν πρόβλημα. Με τον τρόπο αυτό, την ίδια 
στιγμή, εγκαθιδρύεται μία μορφή μηχανισμού 
εσωτερικού ελέγχου, ο οποίος έχει ως στρα-
τηγικό στόχο τη διασφάλιση της σύννομης 
λειτουργίας των υπηρεσιών και των νομικών 
προσώπων του δήμου. Δικαίωμα υποβολής 
αναφοράς στον Συμπαραστάτη του Δημότη 
και της Επιχείρησης αναγνωρίζεται μόνο στον 
άμεσα θιγόμενο πολίτη - επιχείρηση.

Η συνεργασία του Δήμου Παιανίας με τον ΔΕΔ-
ΔΗΕ εξετάστηκε σε σύσκεψη που πραγματο-

ποιήθηκε τη Δευτέρα 11 Μαρτίου στο γραφείο 
δημάρχου μεταξύ του Ισίδωρου Μάδη και του ανα-
πληρωτή Διευθυντή Μεσογείων του ΔΕΔΔΗΕ 
Κωνσταντίνου Γιασαφάκη, με τη συμμετοχή της 
Γενικής Γραμματέως του δήμου Φωτεινής Τολού-
δη, της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου Παιανίας 
και στελεχών του  ΔΕΔΔΗΕ.
Ο Δήμαρχος Παιανίας σημείωσε απευθυνόμε-
νος στον κ. Γιασαφάκη ότι είναι απαραίτητη η 
στενή συνεργασία του δήμου με τον ΔΕΔΔΗΕ 
για την ομαλή εξέλιξη των έργων και για να 
μην παρατηρούνται καθυστερήσεις, φέρνο-
ντας ως παράδειγμα το έργο της Χρυσανθέ-
μων.
Ο κ. Γιασαφάκης ανταποκρίθηκε άμεσα ζη-
τώντας ενημέρωση του φορέα ώστε να προ-
ετοιμάζεται εγκαίρως και να παρεμβαίνει όταν 
απαιτείται ενώ διευκρίνισε πως προτεραιότητα 
του διαχειριστή είναι η υπογειοποίηση των κα-
λωδίων ειδικά σε περιοχές όπου εκτελούνται 
νέα έργα, όπως για παράδειγμα η Λεωφόρος 
Παλαιοπαναγιάς.
Ξεχωριστή συζήτηση αποτέλεσε η προστασία 
των κρίσιμων υποδομών κατά την εκδήλω-
ση ακραίων καιρικών φαινομένων ώστε να 
προστατεύεται η συνεχής παροχή προς όφε-
λος των κατοίκων και του δήμου. Ως κρίσιμες 
υποδομές ορίζονται αντλιοστάσια και δημόσι-
ες υπηρεσίες που εμπλέκονται άμεσα στη δια-
χείριση της κρίσης.
Ο Ισίδωρος Μάδης έθεσε επιπλέον την ανά-
γκη για άμεσες παρεμβάσεις του ΔΕΔΔΗΕ σε 
σημαντικά έργα όπως πχ την παροχή ηλεκτρο-
δότησης στο νέο δημαρχείο αλλά και στις επε-
κτάσεις με την προσθήκη νέων ιστών οδο-
φωτισμού με τον κ. Γιασαφάκη να δηλώνει 
αρωγός των προσπαθειών της δημοτικής αρ-

χής.
Κατά τη σύσκεψη τέθηκαν και ζητήματα κακο-
τεχνιών από πλευράς συνεργείων και αναδό-
χων του ΔΕΔΔΗΕ με τον Δήμαρχο Παιανίας να 
επισημαίνει πως ο δήμος έχει γίνει αποδέκτης 
παραπόνων ενώ έχει περιέλθει σε γνώση του 
και η πρόθεση ιδιοκτητών να κινηθούν νομικά.
Οι δύο πλευρές συμφώνησαν να διατηρεί 
ανοικτός δίαυλος επικοινωνίας προς όφελος 
αμφοτέρων και βελτίωσης των συνθηκών για 
τους δημότες.
«Η συνάντηση και γνωριμία επί της ουσίας με 
τον αναπληρωτή Διευθυντή Μεσογείων του 
ΔΕΔΔΗΕ κ. Γιασαφάκη αποτέλεσε μια ευχάρι-
στη έκπληξη για εμάς. Τέθηκαν όλα τα κρίσιμα 
ζητήματα με κύριο αυτό των απαραίτητων με-
τατοπίσεων ώστε να μην καθυστερεί η εκτέλε-
ση των έργων. Έχοντας στην ατζέντα μας έργα 
διανοίξεων στο σύνολο του δήμου είναι κρί-
σιμο να υπάρχει άμεση ανταπόκριση και κρί-
νοντας από τη θέση του κ. Γιασαφάκη αυτό θα 
συμβαίνει εφεξής μειώνοντας τους χρόνους. 
Εξίσου σημαντικό είναι η προτεραιότητα που 
έχει θέσει ο ΔΕΔΔΗΕ στις υπογειοποιήσεις τό-
σο για λόγους ασφάλειας όσο και αισθητικούς. 
Κάποια μικροπροβλήματα που προκύπτουν εί-
μαι σίγουρος πως θα ξεπεραστούν με γνώμο-
να το κοινό καλό» δήλωσε μετά τη συνάντηση 
ο Δήμαρχος Παιανίας Ισίδωρος Μάδης.

ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Σύσκεψη με τον ΔΕΔΔΗΕ για 
την ομαλή εξέλιξη των έργων

ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Ολοκληρώθηκε η κατασκευή 
της Οδού Χρυσανθέμων
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Στις σύγχρονες προκλήσεις στους νησιωτικούς δήμους 
της χώρας και την ανάγκη προσαρμογής στην κλιματι-
κή αλλαγή εστίασε το τραπέζι διαλόγου που προέδρευσε 

ο Δήμαρχος Παιανίας και Αντιπρόεδρος του Συνδέσμου Προ-
στασίας και Ανάπτυξης Υμηττού (ΣΠΑΥ), Ισίδωρος Μάδης, στο 
πλαίσιο του 3ου Φόρουμ του Συνδέσμου.
Δέκα δήμαρχοι και μία επιστήμονας ανέλυσαν τα δεδομένα, εξέ-
φρασαν προβληματισμό και παρουσίασαν λύσεις ώστε να εξα-
σφαλιστεί η βιωσιμότητα των νησιωτικών δήμων, από τον Άγιο 
Ευστράτιο μέχρι τη γειτονική μας Άνδρο.
Καλωσορίζοντας τους ομιλητές ο Ισίδωρος Μάδης επεσήμανε το 
γεγονός πως στο επίκεντρο των απαιτούμενων νέων πολιτικών 
για να αντιμετωπιστεί η κλιματική αλλαγή, «βρίσκονται οι φορείς 
της τοπικής αυτοδιοίκησης οι οποίοι καλούνται να εφαρμόσουν, 
πολλές φορές δίχως τα απαραίτητα εφόδια, απαραίτητα» όπως 
χαρακτηριστικά είπε ενώ αναφέρθηκε στις δράσεις ήδη από το 
2017 που έχουν προταθεί ως βιώσιμες λύσεις.
«Η κλιματική αλλαγή είναι πλέον αδιαμφισβήτητη, όπως επίσης 
και  το γεγονός ότι αυτή, με βεβαιότητα τουλάχιστον 95%, οφεί-
λεται στις ανθρωπογενείς δραστηριότητες» είπε ο Δήμαρχος Παι-
ανίας συμπληρώνοντας πως «σήμερα, λοιπόν, επιχειρούμε να 
προσεγγίσουμε ένα ζήτημα που πλέον ξεπερνά την επικαιρότητα 
και έχει γίνει μέρος της καθημερινότητάς μας: Την προσαρμογή 
στη νέα πραγματικότητα με την αξιοποίηση και της τεχνητής νο-
ημοσύνης ώστε να προστατέψουμε τους δήμους μας από τις συ-
νέπειες της κλιματικής αλλαγής και να καταστήσουμε τις πόλεις 
μας ανθεκτικές».
Ο Δήμαρχος Αγίου Ευστρατίου, Κωνσταντίνος Σινάνης, κατά 
την τοποθέτησή του εστίασε στο γεγονός πως ο δήμος του, ο πιο 
μικρός της χώρας όπως είπε, παρουσιάζει σοβαρές ελλείψεις «σε 
εργατοτεχνικό και επιστημονικό προσωπικό και υποδομές, δεν 
λειτουργεί γραφείο Πολιτικής Προστασίας ούτε διαθέτει τα κατάλ-
ληλα μηχανήματα αντιμετώπισης ακραίων φαινομένων» γεγονός 
που δεν του επιτρέπει να ανταποκριθεί στις αυξημένες ανάγκες. 
«Κάνουμε το σταυρό μας προσευχόμενοι να μην συμβεί κάτι για-
τί δεν θα ξέρουμε ούτε το πώς, ούτε το με ποιους, ούτε το με τί 
θα ανταπεξέλθουμε» είπε χαρακτηριστικά. Αναφέρθηκε στο έργο 
«Υποστήριξη των Πολιτικών και Κάλυψη Μελλοντικών Αναγκών 
- Πράσινο Νησί» (Κωδικός Πράξης ΟΠΣ: 5003098) το οποίο 
εξήγησε πως αποτελεί ένα πρωτοπόρο ερευνητικό - επιδεικτικό 
έργο, στο οποίο εφαρμόζονται ώριμες τεχνολογίες Ανανεώσιμων 
Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) καθώς και τεχνολογίες εξοικονόμησης 
ενέργειας, προκειμένου οι ενεργειακές ανάγκες του Αγίου Ευ-
στρατίου να καλύπτονται σε υψηλό ποσοστό από φιλικές προς το 
περιβάλλον μορφές ενέργειας. Το έργο υλοποιείται για λογαρια-
σμό του Δήμου Αγίου Ευστρατίου από το Κέντρο Ανανεώσιμων 
Πηγών και Εξοικονόμησης Ενέργειας (ΚΑΠΕ). Πρόσθεσε τέλος 

πως ο δήμος συμμετέχει στο Δίκτυο Δήμων που τώρα δημιουρ-
γείται ώστε να μπορεί να ανταποκριθεί στις αυξημένες ανάγκες 
που οι συνθήκες δημιουργούν.
Ο νεοεκλεγής Δήμαρχος Μεγανησίου, Γεράσιμος Κατωπόδης, 
έκανε λόγο για βιασμό του περιβάλλοντος από τον άνθρωπο ση-
μειώνοντας πως οι νησιωτικοί δήμοι είναι οι πλέον ευάλωτοι και 
η μόνη απάντηση μπορεί να δοθεί από την αειφόρο ανάπτυξη. Τό-
νισε πως απαιτείται η στήριξη της κεντρικής ουσίας και η ανάπτυ-

ξη ενός πλαισίου που θα υποχρεώνει την τουριστική βιομηχανία 
στη χρήση πράσινων λύσεων. Επεσήμανε δε πως οι ανάγκες κά-
θε νησιού είναι διαφορετικές και αυτό θα πρέπει να λαμβάνεται 
υπόψη κατά τον σχεδιασμό φέρνοντας ως παράδειγμα την από-
σταση 12,5νμ (περίπου 1 ώρα) που απέχει το Μεγανήσι από τη 
Λευκάδα, δηλαδή από το κέντρο Πολιτικής Προστασίας συμπλη-
ρώνοντας πως θα πρέπει να αναπτυχθούν τοπικά μηχανισμοί.
Ο Δήμαρχος Νισύρου, Χριστοφής Κορωναίος, αναφέρθηκε στον 
ιδιαίτερο χαρακτήρα του νησιού του και τον ρόλο που διαδραματί-
ζει το ηφαίστειο ενώ εστίασε και στο γεγονός πως είναι ενταγμέ-
νο στο δίκτυο Natura 2000 και αποτελεί τόπο προστασίας πολ-
λών ειδών καθώς και στις διαδικασίες ένταξης στο δίκτυο των 
Παγκόσμιων Γεωπάρκων της Unesco. Η τεχνητή νοημοσύνη έχει 
ήδη μπει στη ζωή του νησιού με τη δημιουργία του ψηφιακού δι-
δύμου του κρατήρα του ηφαιστείου, αλλά και στον ΧΥΤΑ με στό-
χο την ανίχνευση φωτιάς, επικίνδυνων αποβλήτων και πρόβλεψη 
άλλων πιθανών κινδύνων.  
Η Δρ. Νάνσυ Αλονιστιώτη, Καθηγήτρια Τμήματος Πληροφορι-
κής και Τηλεπικοινωνιών ΕΚΠΑ, αναφέρθηκε στην πανευρωπα-
ϊκή συμβολή της Ελλάδας στην ανάπτυξη της τεχνητής νοημοσύ-
νης. Παρουσίασε το πρόγραμμα CIVICS που προσφέρει υπηρεσίες 
διαχείρισης κρίσεων μέσω προηγμένων αλγορίθμων, αναλύο-
ντας κινδύνους, προβλέποντας την τρωτότητα υποδομών και 
υποστηρίζοντας την ενημέρωση των πολιτών με μηνύματα.
Ο Δημήτρης Λιανός, Δήμαρχος Νάξου & Μικρών Κυκλάδων, 
αναγνώρισε πως έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου όμως 
χρειάζονται περισσότερα και κυρίως χρηματοδότηση για να υπο-
στηριχθούν επενδύσεις στον χώρο της τεχνητής νοημοσύνης. 
Στάθηκε στην ανάγκη οι νησιωτικοί δήμαρχοι να έχουν περισ-
σότερες αρμοδιότητες από τους ηπειρωτικούς εξηγώντας πως η 
εδαφική ασυνέχεια δημιουργεί πολλαπλά προβλήματα. Ιδιαίτερη 
αναφορά έκανε στην αλλοίωση του αιγαιοπελαγίτικου τοπίου.
Ο Μανώλης Μικέλης, Δήμαρχος Μήλου, παίρνοντας τη σκυτά-
λη από τον προηγούμενο ομιλητή πρόσθεσε πως όλα αυτά τα ερ-
γαλεία είναι χρήσιμα όταν υπάρχουν χρηματοδοτήσεις και εξει-
δικευμένο προσωπικό. «Όταν πρέπει να τα δουλέψουν οι αιρετοί 
γιατί είναι ανάγκη να προστατέψεις τον κόσμο, τότε δεν επιτυγ-
χάνεται το επιθυμητό αποτέλεσμα» σημείωσε.
Ο Σπύρος Σπαθής, Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων & Πολιτι-
κής Προστασίας Δήμου Σάμης, αναφέρθηκε στη βοήθεια που 
το νεοσύστατο δίκτυο μπορεί να προσφέρει ως απάντηση στις 
περιορισμένες χρηματοδοτήσεις για την ενίσχυση της Πολιτικής 
Προστασίας.
Τέλος, ο Θεοδόσης Σουσούδης, Δήμαρχος Άνδρου, χαρακτήρι-
σε μεγάλο στοίχημα τη διαφύλαξη του περιβάλλοντος και κάλεσε 
την πολιτεία να ενσκήψει πάνω από αυτό και με νέα χρηματοδο-
τικά εργαλεία. «Η διαχείριση των απορριμμάτων είναι βόμβα που 
πρέπει να απενεργοποιηθεί» εξήγησε τονίζοντας πως δεν είναι 
δυνατόν να είναι υπόλογοι οι εκάστοτε δήμαρχοι και μόνο εκείνοι 
ενώ ανέδειξε ως σημαντικότερο κίνδυνο την μείωση του πληθυ-
σμού. Σε ότι αφορά την κλιματική αλλαγή εξήγησε γιατί στον νη-
σιωτικό χώρο οι συνέπειες είναι βαρύτερες και πρόταξε την ανά-
γκη για πράσινες επενδύσεις δίχως υπερβολές. «Δεν θα γίνουμε 
μια τεράστια ανεμογεννήτρια, θα συμβάλλουμε στον βαθμό που 
μας αναλογεί» διευκρίνισε.

3o ΦΟΡΟΥΜ ΣΠΑΥ

Ισίδωρος Μάδης: «Η αντιμετώπιση 
της κλιματικής αλλαγής 
απαιτεί νέες πολιτικές»



20 ΕΠΙΚΑΙΡΌΤΗΤΑ ΠΕΜΠΤΗ 21 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024
www.dimotisnews.gr

ΑΡΙΣΤΩΝ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Η Δώρα Γκουντούρα στους 
Ολυμπιακούς αγώνες του Παρισιού
Η Δώρα Γκουντούρα μετά την 9η θέση στο «Ακρόπο-

λις» εξασφάλισε το εισιτήριο για τους Ολυμπιακούς 
Αγώνες.

Για δεύτερη φορά, μετά την Ολυμπιάδα του Τόκιο, η Γκουντού-
ρα είναι αυτή που θα εκπροσωπήσει την Ελλάδα στο Παρίσι και 
θα είναι μια από τις 35 αθλήτριες!
Η Γκουντούρα βρίσκεται αυτή τη στιγμή στο Νο4 της Παγκό-
σμιας Κατάταξης Γυναικών και έχει ακόμη έναν αγώνα, το 
Παγκόσμιο Κύπελλο στο Sint-Niklaas του Βελγίου μεταξύ 15 
και 17 Μαρτίου, η έκβαση του οποίου δεν επηρεάζει την ήδη 
υπάρχουσα διαφορά στις βαθμολογίες.
Σύμφωνα με τη διαδικασία Ολυμπιακής πρόκρισης οι πρώτες 
24 θέσεις που θα κλείσουν είναι αυτές των αθλητριών των 8 
ομάδων που θα πάρουν την ομαδική πρόκριση. Τα υπόλοιπα 
10 εισιτήρια θα δοθούν ατομικά και από αυτά τα πρώτα 6 θα 
εξασφαλίσουν αυτόματα οι δύο (2) καλύτερες ξιφομάχοι από 

την Ευρώπη, οι δύο (2) καλύτερες ξιφομάχοι από την Ασία/
Ωκεανία, η καλύτερη  (1)  ξιφομάχος από την Αμερική και η 
καλύτερη (1) ξιφομάχος από την Αφρική σύμφωνα με την πα-
γκόσμια κατάταξη της FIE την 1η Απριλίου του 2024. Θα είναι 
η δεύτερη Ολυμπιακή συμμετοχή της Γκουντούρα μετά το Τό-
κιο το 2021 (21η θέση) και η 16η διοργάνωση με ελληνική 
συμμετοχή στην ξιφασκία.
Επίσης, η Ελλάδα θα έχει εκπρόσωπο στο όπλο της σπάθης 
γυναικών για τέταρτη διαδοχική διοργάνωση μετά το 2012 
(Βασιλική Βουγιούκα), το 2016 (Βασιλική Βουγιούκα) και το 
2021 (Δώρα Γκουντούρα).
Ο Αρίστων Παιανίας οφείλει ένα μεγάλο ευχαριστώ στον 
ομοσπονδιακό προπονητή Θανάση Δελενίκα, στην Ελληνι-
κή Ολυμπιακή Επιτροπή, την Ελληνική Ομοσπονδία Ξιφασκί-
ας και σε όλους όσους έχουν σταθεί αρωγοί στην προσπά-
θεια της αθλήτριας μας.

Στα πλαίσια της διεξαγωγής του 14ου Επιμορφωτικού Σε-
μιναρίου HAPKIDO, παραβρέθηκε στην Ελλάδα επταμε-
λής αποστολή Δασκάλων από την Νότια Κορέα, με επι-

κεφαλής τον Grand Master Ung-Seob Shim, Πρόεδρο της Sin 
Moo Hapkido Federation. Το σεμινάριο που διοργάνωσε για 
ακόμα μία φορά η KMAES EDUCATION, υπό την αιγίδα της Sin 
Moo Hapkido Federation, έχει θέμα την Αρμονία και τη Δύναμη.
Η αποστολή αποτελείτο από τους Δασκάλους: Grand Master 
Ung-seob Shim (Πρόεδρος της Sin Moo Hapkido Federation), 
Grand Master Young Rok Kim, Master Nam Min Woo (Traditional 
Martial Arts Cheonmugeuk Association, Pro-Taekwondo 
Federation President), Master Lee Eok Jae (Traditional Martial 
Arts Cheonmugeuk Association, Pro-Taekwondo Federation 
Vice President), Head Master Park Kwang Eon, Instructor Kang 
Seong Hun, Instructor Yang Jeong Hyun
Την Παρασκευή 1η Μαρτίου, οι Δάσκαλοι φιλοξενήθηκαν στη 
σχολή Spata Korean Martial Arts, έπειτα από πρόσκληση του 
Δασκάλου της σχολής, Master Παναγιώτη Μυλωνάκη.
Η αίθουσα γέμισε με μικρούς και μεγάλους μαθητές και την εκδή-
λωση τίμησαν με την παρουσία τους οι Δάσκαλοι: Μιχάλης Κανέλ-
λος, Δημήτρης Κανέλλος (Αεροβίωση Μοσχάτου), Παύλος Καζα-
ντζογλου (Γ.Α.Ο. Ρόδου) και Θεόδωρος Λιακάκος (Hapkido Team 
Thessaloniki).
Στα πλαίσια της προπόνησης ο Grand Master Young Rok Kim, 
δίδαξε τεχνικές αυτοάμυνας με ανατροπή, επεμβαίνοντας μόνο 
στην ισορροπία και το κέντρο βάρους του αντιπάλου.
Οι δύο instructors Kang Seong Hun και Yang Jeong Hyun, πα-
ρουσίασαν βασικές τεχνικές Hapkido, πάνω στις οποίες ο Grand 
Master Ung-Seob Shim, εξήγησε τη λειτουργία της ισορροπίας, τη 
μη χρήση δύναμης, αλλά και τη χρήση σημείων πίεσης.
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης βραβεύθηκε για την ιδιαίτερη 
συνεισφορά του ο μαθητής της σχολής Spata Korean Martial 
Arts, Κωνσταντίνος Κολτσάκης, ο οποίος προσφέρει ανιδιο-
τελώς σε κάθε διοργάνωση, τις υπηρεσίες του, ως Υπεύθυνος 
Πρώτων Βοηθειών.
Η προπόνηση συνεχίστηκε με όλους τους παρευρισκόμενους να 
εκτελούν δυναμικά κάθε είδους λακτίσματα σε στόχους και κατέ-
ληξε σε ένα δυνατό ομαδικό χειροκρότημα αποδεικνύοντας για 
ακόμα μια φορά ότι το Hapkido μας ενώνει.
Το Σαββατοκύριακο 2 και 3 Μαρτίου, διεξήχθη το 14ο Επιμορ-

φωτικό Σεμινάριο HAPKIDO, στο οποίο η σχολή Spata Korean 
Martial Arts, συμμετείχε με 17 μαθητές και δάσκαλους.
Έλαβαν μέρος οι: Master Μυλωνάκης Παναγιώτης, Instructor 
Ρηγάκης Γεώργιος (3d Dan), Instructor Νάκας Ευάγγελος (3d 
Dan), Assistant Παρασκευοπούλου Βενετία (3d Dan), Assistant 
Ιωαννίδης Σταμάτης (3d Dan), Assistant Σταύρου Τζίνα (1d dan), 
Μιχαλάκης Κωνσταντίνος, Μιχαλάκη Μυρσίνη, Κατής Στέφανος, 
Σαραγούδα Χριστίνα, Κολτσάκης Κωνσταντίνος, Κουγιουμτζό-
γλου Σταυρούλα, Μυλωνάκης Ιωάννης, Μυλωνάκης Θοδωρής, 
Βαμβάκης Κωνσταντίνος, Υμέρι Στέλιος, Πανταζής Ανδρέας.
Την έναρξη του σεμιναρίου έκανε και τις δύο ημέρες ο 
Master Nam Min Woo, με προθέρμανση-προπόνηση στο pro-
TAEKWONDO. Ο Master Nam Min Woo, δίδαξε για 1η φορά στην 
Ελλάδα, τη δυναμική πλευρά της παραδοσιακής πολεμικής τέ-
χνης του TAEKWONDO και προκάλεσε ενθουσιασμό σε όλους 
τους ασκούμενους.
Και οι δύο ημέρες συνεχίστηκαν με μάθημα HAPKIDO, από τους 
Grand Master Ung-seob Shim και Grand Master Young Rok Kim. 
Ο Grand Master Shim, βασιζόμενος σε απλές τεχνικές, εξήγησε 
σε βάθος την θεωρία του Hapkido, δίνοντας έμφαση στις λεπτο-
μέρειες. Οι Δάσκαλοι για άλλη μια φορά καταχειροκροτήθηκαν 
από όλους τους παρευρισκόμενους για την αστείρευτη γνώση 

που προσφέρουν, αλλά και το ήθος και την ταπεινότητα που επι-
δεικνύουν!
Το Σάββατο 2 Μαρτίου, μεταξύ των μαθημάτων ο G.M. Kim με 
τους Instructors Kang και Yang πραγματοποίησαν επίδειξη στο 
Hapkido, αλλά και στην Τέχνη του Κορεάτικου Σπαθιού Haedong 
Gumdo. Ο χειρισμός του σπαθιού από τον Grand Master Kim, 
εντυπωσίασε, προκαλώντας ανάμεικτα συναισθήματα θαυμα-
σμού, αλλά και συγκίνησης στο κοινό.
Την Κυριακή 3 Μαρτίου, μετά το πέρας του μαθήματος, πραγμα-
τοποιήθηκε η απονομή των Διπλωμάτων Συμμετοχής και φυσικά 
η καθιερωμένη ομαδική φωτογραφία.
Στην εκδήλωση παρευρέθηκαν και τιμήθηκαν από την οργα-
νωτική επιτροπή ο Δήμαρχος Σπάτων-Αρτέμιδος, κ. Δημήτρης 
Μάρκου, ο Αντιδήμαρχος Δήμου Σπάτων-Αρτέμιδος, υπεύθυνος 
αθλητικών δραστηριοτήτων, κ. Γεώργιος Πάσχος και ο κ. Ευάγ-
γελος Τσέπας, κατά τόπον Αντιδήμαρχος για τη Δημοτική Ενό-
τητα Σπάτων.
Οι μαθητές της σχολής Spata Korean Martial Arts, γεμάτοι από 
νέα γνώση και εμπειρίες, έδωσαν υπόσχεση με τους Δασκάλους 
να ξαναβρεθούν στην επόμενη επίσκεψη τους στην Ελλάδα και 
ποιος ξέρει… μπορεί και στην Νότια Κορέα.

14ο ΕΠΙΜΟΡΦΩΤΙΚΟ ΣΕΜΙΝΑΡΙΟ HAPKIDO

Δάσκαλοι από την Νότια Κορέα φιλοξενήθηκαν 
στη σχολή Spata Korean Martial Arts
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ΚΑΤ'ΟΙΚΟΝ

Λεωφ. Μαραθώνος 73  •  Νέα Μάκρη

...η καλύτερη ποιότητα στις καλύτερες τιμές...

ο "Ζώης"
Ψητοπωλείο

ωράριο διανομήςκατ' οίκον  12.00εως 24.00

Τηλ. παραγγελιών 

22940 50291 - 6975 068530



ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

ΑΠΟ ΤΙΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ  (εφημερίδα Ο ΔΗΜΟ-
ΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ και ηλεκτρονική εφημερίδα 
www.dimotisnews.gr και κανάλι 
AtticaNewsTV),), ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
νέες και νέοι ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΙ 
με καλή γνώση των μέσων κοι-
νωνικής δικτύωσης (Facebook, 
Instagram, TikTok, Youtube κ.α.), 
για ΑΜΕΣΗ συνεργασία (δια ζώ-
σης ή μερικώς με τηλεργασία). 
Βιογραφικά στο E-mail: info@
dimotisnews.gr. 

ΕΙΜΑΙ ΑΜEA ΣΕ ΑΜΑΞΙΔΙΟ 
ΣΤΗΝ ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΧΩΡΙΣ ΝΟ-
ΗΤΙΚΗ ΥΣΤΕΡΗΣΗ ΚΑΙ ΖΗΤΩ 
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΒΟΗΘΟ άντρα με 
δικό του αυτοκίνητο για να με συ-
νοδεύει σε δραστηριότητες. Κυρί-
ως απογευματινές ώρες, ευέλικτο 
συζητήσιμο ωράριο και αμοιβή μέ-
σω προγράμματος στήριξης του 
υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής, 
που υλοποιείται την παρούσα πε-
ρίοδο. Τηλέφωνα: 6978045028 
& 6976024760. (Κωνσταντί-
νος).

ΑΠΟ ΤΙΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ  (εφημερίδα Ο ΔΗΜΟ-
ΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ, ηλεκτρονική εφημερίδα 
www.dimotisnews.gr και κανά-
λι AtticaNewsTV) ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΠΑΡΑΓΩΓΟΙ ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΩΝ από 
όλες τις περιοχές της Ανατολικής 
Αττικής για μόνιμη ή μερική συ-
νεργασία. Βιογραφικά στο E-mail: 
info@dimotisnews.gr.

ΖΗΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ
 

ΚΥΡΙΑ, ΕΛΛΗΝΙΔΑ, μορφωμέ-
νη, ευχάριστος χαρακτήρας και με 
αγάπη για τον συνάνθρωπο, με ει-
δίκευση και εμπειρία Φροντίστριας 
Ατόμων με Άνοια ή που χρήζουν 
βοήθειας, ζητά ανάλογη εργασία. 
Τηλέφωνο 6947825774.

ΚΥΡΙΑ ΠΕΠΕΙΡΑΜΕΝΗ αναλαμ-
βάνει τη φύλαξη παιδιών στις πε-
ριοχές Μαραθώνας και Νέα Μά-
κρη. Τηλέφωνο 6909432028.

ΜΑΘΗΜΑΤΑ
 

ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ ΕΜΠΕΙΡΟΣ παρα-
δίδει ιδιαίτερα μαθήματα Μαθη-
ματικών, Φυσικής και Χημείας σε 

μαθητές Γυμνασίου - Λυκείου. Τη-
λέφωνο 6949099913.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ AUDI A4, έτους 2005, 
1600 κυβικά, 87.000 χλμ., σε 
άριστη κατάσταση, πληρωμένα 
τέλη, χρώματος ασημί, ελεγμένο 
από ΚΤΕΟ, στην περιοχή της Αν-

θούσας. Τιμή 6.000€. Τηλέφω-
νο επικοινωνίας 6906269508.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΔΙΑΦΟΡΩΝ 
ΕΙΔΩΝ

 
ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΕΣ -με 
εγγύηση- ηλεκτρικές συσκευές 
(ψυγείο, πλυντήριο, τηλεόραση 
κ.α.). Τηλέφωνο 6948486821 
- 6909432028.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Πωλεί-
ται γραφείο 75 τ.μ., 1ου ορό-

φου, προσόψεως, κατασκευή 
2004, νεοκλασικό, ενεργειακής 
κλάσης Α+, 1 wc, ιδιωτικό πάρ-
κινγκ μιας θέσης, τριφασικό ρεύ-
μα, ασανσέρ, κλιματισμός (ψύξη 
- θέρμανση), σε άριστη κατάστα-
ση. Τιμή 150.000€. Ανταλλάσ-
σεται με οικία, ή διαμέρισμα ίσης 
ή μικρότερης αξίας καταβάλλο-
ντας τη διαφορά. Τηλέφωνο +30 
6977232183.

ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: ΕΝΟΙ-
ΚΙΑΖΕΤΑΙ ΓΡΑΦΕΙΟ 75 Τ.Μ., 
1ΟΥ ΟΡΟΦΟΥ, ΓΩΝΙΑΚΟ, ΤΡΙ-
ΧΩΡΟ, ΜΕ ΚΕΝΤΡΙΚΟ ΚΛΙΜΑ-
ΤΙΣΜΟ (ΨΥΞΗ - ΘΕΡΜΑΝΣΗ), 
ΤΡΙΦΑΣΙΚΟ ΡΕΥΜΑ, ΑΣΑΝ-
ΣΕΡ, ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΠΑΡΚΙΝΓΚ, ΣΕ 
ΑΡΙΣΤΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΟ ΚΕ-
ΝΤΡΟ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ. ΤΙΜΗ 
600€/ΜΗΝΑ. ΤΗΛΕΦΩΝΟ +30 
6977232183.

ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ
 

Ο ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΤΣΟΓΙΑΝΝΟ-
ΠΟΥΛΟΣ του Αθανασίου και της 
Σπυριδούλας, το γένος Χρυσίνα, 
που γεννήθηκε στο Μαρούσι και 
κατοικεί στον Μαραθώνα Αττικής 
και η ΙΩΑΝΝΑ ΚΑΚΑΡΗ του Ιω-
άννη και της Δήμητρας, το γένος 
Κιούση, που γεννήθηκε στην Αθή-
να και κατοικεί στο Γραμματικό Ατ-
τικής πρόκειται να παντρευτούν 
και ο γάμος θα πραγματοποιηθεί 
στο Γραμματικό Αττικής.

ΠΩΣ ΘΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΕΤΕ ΤΗΝ ΑΓΓΕΛΙΑ ΣΑΣ
Στέλνετε το κείμενο της Αγγελίας σας στο e-mail:  
info@dimotisnews.gr,  ή με SMS στο κινητό:  +30 6977232183. 
Και στις δυο περιπτώσεις θα λάβετε άμεσα, απαντητικό e-mail,
 ή sms, για την ημερομηνία και το κόστος δημοσίευσης της.
Δεν δεχόμαστε αγγελίες από το τηλέφωνο, διότι δεν υπάρχει τέ-
τοια υπηρεσία.
Σας ευχαριστούμε για την κατανόησή σας.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ
ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Ζητείται 
από διαφημιστική - εκδοτική εται-
ρία για ΣΥΣΤΕΓΑΣΗ: διαφημιστι-
κή εταιρία, ή εταιρία πληροφορι-
κής, ή ελεύθερος επαγγελματίας 
(γραφίστας, δημοσιογράφος, δι-
αφημιστής κ.λπ.), σε γραφείο 75 
τ.μ., 1ου ορόφου, γωνιακό, τρί-
χωρο, με κεντρικό κλιματισμό 
(ψύξη - θέρμανση), τριφασικό 
ρεύμα, ασανσέρ, ιδιωτικό πάρ-
κινγκ. σε άριστη κατάσταση στο 
κέντρο της Νέας Μάκρης. Τιμή 
300€/μήνα συζητήσιμη. Τηλέ-
φωνο +30 6977232183.
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ΨΥΧΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ
ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

Διεύθυνση: Γραμματικογιάννη, 
19014 Καπανδρίτι
Τηλέφωνα: 2295052612 - 2295052885 
- 2295052222 - 2295320019 
Fax: 2295054163
E-mail: iatr-ky1@otenet.gr

Διεύθυνση: Ανδρέα Παπανδρέου 36, 
19009 Ραφήνα
Τηλέφωνα: 2294320039 - 
2294320250 - 2294377777
Fax: 2294077182

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΣΠΑΤΩΝ

Διεύθυνση: Περιφερειακός 
Σπύρου Μπέκα & Πικερμίου 1, 
19004 Σπάτα
Τηλέφωνα: 2132030900
Fax: 2132030945

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ

Διεύθυνση: Λ. Μαραθώνος & Αρτέμιδος, 
19005 Νέα Μάκρη
Τηλέφωνα: 2294321100
E-mail: ky-nmakris@1dype.gov.gr

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΚΑΠΑΝΔΡΙΤΙΟΥ

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο



ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ Α.Ε.
ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ 
Πολιτικός Μηχανικός
ΑΔΕΙΕΣ - ΜΕΛΕΤΕΣ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

22940 91262 - 22940 90146 - 2294092264

22940 94550 www.texniki-papoutsis.gr

texniki4@otenet.grΣαρακήνου 3 
(όπισθεν Alpha Bank)
19005 Νέα Μάκρη

ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΑ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ

ΒΕΒΑΙΩΣΕΙΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΥ

ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ

ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΩΝ 
ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ

ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΔΟΜΙΚΑ 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΝΕΑΣ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ

ΑΔΕΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΔΟΜΗΣΗΣ

ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΕΙΣ

ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΥΘΑΙΡΕΤΩΝ

ΤΟΠΟΓΡΑΦΙΚΑ ΔΙΑΓΡΑΜΜΑΤΑ


